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Bewustzijn 

 

Bewus twording  be tekent  een  keuze  maken .  
 

B ewus tword ing  be t eken t  he t  voor touw  ne men .  
 

Bewus tword ing  be teken t  voo ra l  he t  nemen  van  bes l i s s ingen ,  
 

Die gebaseerd  zi jn  op wat  je diep  van binnen voel t .  
 

B ewus tword ing  be t eken t  da t  j e  de  bes l i s s ing  mo e t  nem en  o m  
 

Dat je in jezelf  voelt ,  dat  je  echt  leeft .  
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Het  gaa t  om insp i ra t ie  en  om  

Wat  l ee f t  e r  in  j ou  
 

Mensen die naar mijn lezingen zijn geweest en over mijn ervaringen hebben 

gehoord, weten dat ik ook keer op keer heb gezegd: het gaat er niet om wat 

Martijn zegt. Het gaat niet om vorm. Het gaat om inspiratie. Het gaat erom 

wat er in je leeft. 

 
Oorzaak en gevolg: Het gevolg beweegt niet omdat de mensen die in deze 

scripts leven zo geconditioneerd zijn in hun denken dat ze niet anders kunnen 

denken en zich daarom alleen bewegen binnen de wetten van het labyrint van 

oorzaak en gevolg. Mensen kunnen dus niet anders denken omdat ze alleen 

denken zoals ze denken en nu denken, dat ze niet anders kunnen denken en dat 

hun denken perfect denken is. 

 
Houd er rekening mee dat er naast de sporen die je ziet, nog veel andere 

sporen kunnen worden geopend. Als ik ernaar kijk, voel ik ook de bloem in 

mijn hart. Dan voel ik vanaf nu ook hoe mijn manier van kijken naar deze 

werkelijkheid en de manier waarop ik denk – als ik de hele tijd dacht dat ik 

zou kunnen voelen – en mijn gevoel gebaseerd zijn op een script van het 

labyrint. Als ik dat wegneem, dan moet mijn gevoel ook worden herzien. 

Dan moet ik terug naar af – helemaal te gek. Ik moet alle mogelijkheden naar 

voren brengen, alle mogelijkheden, vooral de mogelijkheden met de grootste 

weerstand. Alleen dan kan ik dit nulpunt bereiken. Pas dan kan ik voelen wat 

het echte leven is. Want dan is er niets buiten mijzelf dat groter is of waar ik 

me aan moet aanpassen. Ik begrijp dan dat ik in deze werkelijkheid waarin ik 

nu leef, eigenlijk zelf de God-Kracht ben en dat de manier waarop ik iets zie 

en hoe ik denk niet meer overeenkomt met alle modellen. Daarmee open ik 

de scripts. 

We kunnen het brein dus een heel groot sleutelinstrument noemen. Want als 

deze werkelijkheid die we hier nu ervaren (die bestaat uit patronen en 

informatie van oorzaak en gevolg, actie/reactie) het gevolg is van het geven 

van een instructie door het brein op basis van een onevenwichtig iets, omdat 

je eigenlijk alleen in balans bent met een boodschap van buitenaf, dan 

ontvangt het brein niet de frequentie van je hart. Dan denkt het brein naar 

buiten, is uit balans en geeft instructies aan de controlematrix. 

 
We lijken geen invloed meer te hebben op deze tijdlijnen zolang we maar 

genoeg voorspellingen krijgen over de toekomst, waar het naartoe gaat... dat 

we ons moeten beschermen tegen terroristen, dat er wereldwijd een 

internationale militaire macht onder een bepaalde vlag moet zijn om 

veiligheid te brengen. Als al deze dingen voorspeld blijven en deel gaan 

uitmaken van onze realiteit, 
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Dan zal deze realiteit ontstaan, en dat is waar ze naar op zoek zijn. Ze willen 

onze macht elimineren en hun eigen macht vergroten. Op het moment dat je 

beseft hoe lang je bent en dat op een bepaalde manier uitdrukt, is het heel goed 

mogelijk dat je enorm wordt aangevallen. 

 
Bijvoorbeeld: Denk aan angst. Mensen zijn bang voor een wereldoorlog (of 

coronavirus). Wat er dan gebeurt, is dat ze nadenken over deze 

wereldoorlog. Ze denken aan een situatie die onaangenaam is. Zij stellen 

deze gedachten op de voorgrond en zijn het slachtoffer van deze resonantie. 

Als je uit het krachtveld kijkt van wie je werkelijk bent, het oerpotentieel 

en de Kracht van het Leven, kun je dit onderwerp met zoveel kracht en 

aandacht bekijken en onderzoeken! Dan gebruik je je 

waarnemingsvermogen en verbeeldingskracht om door je menselijkheid de 

"Kracht van het Leven" naar voren te brengen – het gaat vooral om de 

oorspronkelijke mens, de oermens. En dan breng je letterlijk zoveel 

waarneming in dit veld dat er niet eens een oorlog kan zijn.  

 
Helaas gebruiken we ons potentieel vaak juist ten behoeve van de groepen 

die ons doen geloven dat de macht buiten ons ligt. Daar kan niets meer 

mee gebeuren. Er kan helemaal niets gebeuren. Modellen kunnen worden 

ingevoegd en ons het gevoel geven dat er iets gebeurt dat ons zorgen baart 

en we worden bang. Het is ons creatieve potentieel dat zich "achterwaarts" 

presenteert door middel van allerlei dramatische verhalen en situaties. 

Mensen zijn bang voor hun eigen kracht omdat die wordt 

vertegenwoordigd door angst. (Eigen opmerking: onze kracht, onze ware 

kracht, wordt vertroebeld door een gevoel van angst, en we keren onze 

eigen kracht de rug toe.) 

 
Maar er is nog een andere mogelijkheid, en daarvoor vereist het een niet-aards 

menselijk bewustzijn en een vorm van aandacht. Het is moeilijk om op een 

aardse manier aandacht te schenken, maar om echt aandachtig te zijn daagt ons 

uit. Dus niet alleen voor een seconde of een kort moment, maar om de aandacht 

volledig te integreren! Hierdoor ontstaat een frequentieveld, een trilling van 

bewustzijn, waardoor we vervolgens door middel van onze aandacht 

daadwerkelijk een instructie het veld in geven, zonder iets met de instructie te 

willen bereiken. Je zegt gewoon: "Ik ben hier, hier ben ik, ik ben aanwezig, ik 

ben op dit moment betrokken bij deze situatie en ik heb niets anders nodig." En 

op dat moment kunnen alle scripts die op dat moment actief zijn in twijfel 

worden getrokken en kan er een veel grotere kans zijn dat scripts gaan reageren. 

Het is erg belangrijk dat je persoonlijkheid afwezig is. Dit is echt mogelijk! 
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Het is ook belangrijk hoe je beslissingen neemt die totaal anders zijn dan je 

ooit in je leven hebt gedacht. Dat je diep van binnen voelt dat je iets moet 

doen en vervolgens je denken daarop afstemt en zo gedachten creëert die 

echt bevrijdend zijn. Het is een uitweg uit de scripts zonder dat te willen. Je 

doet het dus niet om uit het script te gaan of in een beter script te gaan. Je 

doet het om jezelf te laten zien, om jezelf bekend te maken. Daar gaat het 

om. 

 
Als je me zou vragen wat ik het meest bemoedigend vind, is het het feit dat 

we de boom van het leven en de schepping zijn, en dat wat er ook gebeurt, 

hoeveel schade we ook hebben geleden, we altijd, in elke nanoseconde van 

de dag, de vermogens in ons dragen om met onze aandacht mee te gaan. De 

aandacht vanuit het hier en nu en de aandacht vanuit het emotionele 

bewustzijn naar de delen die we willen veranderen. 

 
Wat er nu op Aarde gebeurt is zo immens. We komen zo dicht bij de hele 

zaak en het lijkt alsof we steeds verder weg gaan omdat er een 

tegenbeweging is die sterker en krachtiger wordt. We hebben het gevoel dat 

we met onze neus voor de deur staan en realiseren ons dan dat er geen deur 

is. We zetten gewoon in beweging waarvoor we gekomen zijn: de kracht van 

creatie en creatie. 

 
Niets is wat het lijkt. Ik zeg wel eens dat het hele proces waarin we ons hier 

op aarde bevinden een soort neuraal projectiescherm is. Dan rijst meteen de 

vraag: Wat is nog waar? Wat is de werkelijkheid? Wat we hier ervaren, is 

waar we mee te maken hebben. Het is onze ervaring hier. Het is dus mogelijk 

dat we naast elkaar zitten en ieder van ons een andere werkelijkheid ziet, en 

toch komt deze werkelijkheid voort uit hetzelfde projectiesysteem. 

 
Ik heb het uitgebreid onderzocht. Ik heb gezien hoe het werkt. Ik heb ook 

gezien hoe bepaalde controleprogramma's daadwerkelijk aanwezig zijn in 

ons bloed en onze bloedplaatjes en zich hechten aan de binnenkant van de 

aderen. Onze rol in dit circus is om met ons bewustzijn alle kunstmatige 

stukken op te ruimen die niet bruikbaar zijn voor de wezens die ermee te 

maken hebben. Dit is dus echt een bevrijdend moment. Het gaat erom dat je 

je op geen enkele manier verdedigt tegen de prikkels (triggers) die je ervaart. 

Want op het moment dat je dit gaat onderzoeken, kom je er ook achter dat 

deze prikkels niet op je worden afgevuurd, maar dat ze uit je eigen kunnen 

komen. En op het moment dat je begint toe te geven aan de triggers 
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Je verzet je rigoureus tegen je eigen kunnen. Als je bijvoorbeeld een afkeer 

hebt van spinnen, is de aanblik van een spin voldoende om je tegen deze 

trigger te verdedigen. Je krijgt een bepaald gevoel, je stemmingsveld 

verandert, je morfische veld, je cellen, zelfs je celgeheugen verandert. Er 

worden allerlei programma's naar binnen geprojecteerd, zodat je weerstand 

biedt aan je eigen kracht. Dan ben je ingelogd op dit veld en zit je er vast. 

Het beste wat je kunt doen is alles laten gebeuren en ontdekken dat er geen 

kwaad kan gebeuren omdat je een wezen van macht en liefde bent buiten je 

macht. 

 
We ondergaan een enorme verandering. De machtsstructuren vallen 

letterlijk uit elkaar. Mensen staan in zichzelf. Mensen beginnen te voelen 

dat het anders kan en dat het tijd is om ze op een andere manier uit te 

dragen. Het gaat erom dat je dit niet alleen in jezelf voelt, maar ook naar 

buiten toe actief wordt. Het hele overgangsmodel waarin we ons nu 

bevinden, heeft te maken met vrijuit spreken. Het enige wat je hoeft te doen 

is praten over wat je interesseert. Ergens in geïnteresseerd zijn is nog nooit 

gek geweest, toch? Het feit dat andere mensen dit misschien gek vinden, is 

iets anders. Het heeft te maken met moed. 

 
Alles wat er gebeurt, alles wat je thuis of waar ook ter wereld doet, alles wat 

er buiten gebeurt in de werkelijkheid die we buiten onszelf ervaren, is in 

wezen een interpretatie in ons brein. Ons brein staat oorspronkelijk in dienst 

van ons hartinstrument om de informatie uit het levensveld te ontvangen. Dat 

is wetenschap. Op het moment dat je iets bijstelt, op het moment dat je iets in 

gang zet op basis van je verbeelding, zorg je ervoor dat er een bijstelling 

komt hier in je programma, in je neurologische circulatie. Je bent niet voor 

niets hier op aarde. Je bent hier om dat in gang te zetten. Neem jezelf heel 

serieus en belangrijk. Probeer niet te hard te begrijpen hoe dit precies werkt, 

maar wees je ervan bewust dat het werkt. Herstel je gevoel van eigenwaarde. 

Dat wilde ik met je delen. 
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Wij  zi jn  onderdrukkers  

in een disruptief programma  
 

De oorspronkelijke scheppende wezens wilden niet dat we hier waren. 

Maar nu hebben we hun goedkeuring, omdat we de manipulaties die door 

hun programma's lopen kunnen ontmantelen. Als je je bewust bent dat je 

hier bent en dat het geen kwestie is van vasthouden aan wat er is, maar dat 

je moet leven wat je van binnen voelt en dat je je daarop durft te focussen, 

dan zul je begrijpen dat als iedereen dit doet, de wereld heel snel zal 

transformeren en dat je dan in een heel ander bewustzijn komt. 

 
Als je je daar eenmaal bewust van bent, is het alleen nog een kwestie van 

alle ingevoegde projecties op te lossen. Dus alles wat in ons en door ons 

heen stroomt en ons vertelt dat het niet werkt en dat we het niet kunnen, 

wordt opgelost. Eigenlijk is dat het hele verhaal. Mijn persoonlijkheid 

moet zich afstemmen om ruimte te geven aan wat er in mijn hart is. Wij 

als mens en als collectief bewustzijn zijn net zo gericht op de wereld als 

we die waarnemen. Er moeten meer momenten zijn voor een "Ja, maar dat 

is niet de enige realiteit." Je krijgt alleen projecties van buitenaf en zorgt 

ervoor. De hele ontwikkeling in jezelf valt buiten de boot. Dit betekent 

niet dat wat je elke dag doet verkeerd is en dat je ermee moet stoppen. 

Het kan alleen maar verrijkt worden. 

 
Hoe geloofwaardig is het dat we op deze planeet in vreugde kunnen leven? 

Als iemand tegen me zegt dat al deze systemen er zijn en dat het nooit zal 

werken, dan spreekt hij niet als een menselijk wezen. Iedereen kan voelen. 

Iedereen die zegt dat hij niet anders kan, dat wil zeggen, zo zijn en handelen, 

zit in het hoofd van een andere intelligentie. Er is een zeer grote controverse 

in het kosmische rijk over de gedachten van mensen. Er is een vlam in ons en 

dat is puur, helder bewustzijn en dat weet dat het anders kan. Je kunt niets 

verbeteren. Je hoeft alleen maar de vlam in jezelf te vinden en er een groot 

vuur van te maken en er echt te zijn. Praat over wat er in je omgaat. Wees 

oprecht. Wees eerlijk, hoe moeilijk of hoe pijnlijk het ook is. 

 
Ons DNA is uitgeschakeld of het vermogen van DNA om te ontvangen. 

Dit DNA kan geen emoties meer ontvangen of produceren, wat ons in een 

mentaal lichaam heeft veranderd. Uiteindelijk is ons lichaam geschapen 

in de oorspronkelijke wereld. Na de tussenkomst van de menselijke 

rassen, of de Draconiërs, die zich hebben bekeerd tot het menselijk 

bewustzijn dat zij ur noemen (dit leger, het wordt gezien als draconisch 

leger), 
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Ik heb nu zoveel macht en invloed omdat dit leger de oorspronkelijke 

mensen heeft vervangen die we zijn en die hier eerder woonden) de codes 

zijn in het veld gebracht en ze hebben nu een impact op ons lichaam. 

 
We zijn erg geneigd om de wereld te willen veranderen, maar deze wereld 

verandert op het moment dat jij verandert. Deze wereld kan alleen collectief 

veranderen als een grote groep mensen tegelijkertijd bij zichzelf ziet dat dit 

gebeurt. Want met een relatief kleine groep mensen kan er wereldvrede 

plaatsvinden. Het is echter erg belangrijk dat je je niet identificeert met je 

persoonlijkheid. Doe de oefeningen en versterkingen samen! Ik zeg 

nogmaals heel duidelijk dat ons doel niet is om de mensheid te veranderen en 

te verbeteren. Wij hebben niet het doel om duistere krachten weg te jagen, 

maar wij zijn de enigen die zien dat alles in orde is en niet in orde is. Er is 

geen doel. De krachten die momenteel het menselijk bewustzijn sturen en 

onderdrukken, voelen ook de behoefte om terug te keren naar een taal die ze 

niet meer beheersen. 
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Probleem –  Reactie –  Oplossing  
 

Het reptielenbrein denkt niet, het reageert. De methode, in welke wereldse 

situatie dan ook, is de probleem-reactie-oplossing. In onze (brein)aardse 

geschiedenis wordt alles in scène gezet ten gunste van de uitkomsten van de 

scenario's. Als de mensheid dit eenmaal begrijpt, zal ze het aandurven om 

haar manier van leven heel snel te herzien in alle mondiale modellen en in 

het persoonlijke rijk. Die tijd is nu echt aangebroken. De anale onderdanige 

beschavingen willen niet waargenomen worden, omdat de mens waarneemt 

vanuit een persoonlijk kader en niet met de ogen van een oorspronkelijk 

wezen. 
 

Durf jij het echt,  

Om je open te  ste llen voor het  grote  veld?  
 

De mens is immers een vertegenwoordiger van het krachtenveld van het 

leven. En dus is het juist jouw taak, op je eigen manier, in naam van de 

macht, in naam van het levensveld, om je waarneming en waarneming 

precies daar te brengen waar het ongewenst is. Omdat het ongeziene de 

kracht heeft. Op het moment dat je met je ogen gaat kijken, niet alleen vanuit 

de persoonlijkheid, maar met de ogen van de levenskracht, de 

"Levenskracht", en je kunt dat diep in je weer voelen, breng je de vonk van 

kracht in deze waarneming met je ogen en met je emotionele bewustwording 

in de situatie of het onderwerp. Je hoeft het niet met je ogen te zien. Je 

fantasie is genoeg. Overal waar beweging is toegestaan, zet je de kracht van 

het leven in beweging. 
 

Originele  vaardigheden  

Het is uiterst noodzakelijk en belangrijk dat de mensheid haar eigen zuivere 

bewustzijnspotentieel weer gebruikt en daardoor kan terugkeren naar haar 

oorspronkelijke, analoge vermogens. Als legitieme medehouders van deze 

kwantumfysische werkelijkheid is het aan de mensheid zelf om een andere 

koers te varen. Om dit pad te openen en te bewandelen, is het absoluut 

noodzakelijk om niets, absoluut niets, uit te sluiten of te blokkeren. Waar de 

blokkade zich precies bevindt, heeft men geen persoonlijke 

verantwoordelijkheid genomen. Op deze manier geef je je macht op aan de 

buitenwereld, omdat je afstand neemt van het gevoel van onafhankelijke 

autonomie. Wat is schuld, verraad, rusteloosheid, wantrouwen, achterdocht, 

achterdocht, jaloezie? Wat voor resonantie is dit, omgezet in trilling = emotie 

= schepping, zodra het menselijk brein wordt losgekoppeld van de betekenis 

van deze emotie? Welke poort wordt gesloten gehouden door pijn, trauma, 

angst en soortgelijke gevoelens? Probeer dit op een collectief niveau te zien 
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en je zult ontdekken HOE de mens wordt weggehouden van zijn 

scheppingskracht. Die tijd is nu voorbij. We kunnen echte doorbraken 

bereiken door onszelf weer bij de hand te nemen. Het volgen van religies, 

sekten en andere New Age groepen is ook voorbij. Soms hebben we 

rolmodellen nodig om ons dieper in onszelf te verankeren en van daaruit 

onze eigen reis te blijven volgen – vanuit ons eigen hart en intellect en 

direct. Wat bijzonder is, is dat deze innerlijke stappen worden 

waargenomen door pure beschavingen en werelden. Deze waarnemingen 

kunnen een sterke invloed hebben op hun proces. Dit effect van vrije 

overdracht van informatie (zonder inmenging) kan echter alleen optreden 

als je vrij bent van geloof buiten jezelf. Kortom, kom tot je ware zelf door 

los te laten wat je hebt vastgehouden en wat je niet hebt durven loslaten. 

Want daar, precies daar, ontstaat de oorspronkelijke lichtvonk van de 

schepping. 

 
De mens van planeet Aarde, Terra Gaia, bloeide in een eeuwigdurende 

hoogste staat van manifestatiekracht, die een krachtveld van leven 

onderwees en ondersteunde aan alle andere volkeren en beschavingen. De 

ondergang van de oorspronkelijke krachten van de mens op deze planeet 

leidde uiteindelijk tot deze realiteit. 

 
We zijn allemaal gelijk. Dit is uiteindelijk ook de kernboodschap van 

Jezus, hoewel die niet – helemaal niet – van Jezus komt, maar van een 

groep diverse heel bewuste wezens die ruim 2000 jaar geleden in het 

bewustzijn van de aarde kwamen om het op een ongelooflijke manier te 

verspreiden. Hieruit kwamen allerlei soorten spiritualiteit en alle religies 

voort, geprogrammeerd door de machthebbers, die heel voorzichtig zijn 

dat we niet ontdekken wie we werkelijk zijn. 

 
Het gaat erom dat we vanuit een veel grotere rol handelen en dat we voelen 

dat we de kracht in ons dragen en ook vanuit deze kracht voelen. Het gaat 

erom dat we simpelweg zijn en voelen vanuit deze kracht dat we 

onlosmakelijk verbonden zijn met de kosmos en het creatieve veld. Dan 

hoeven we eigenlijk niets naar de buitenwereld te sturen. Dan is het meer dat 

we gewoon het gevoel hebben dat we het recht hebben en dat we het waard 

zijn en dat het heel normaal is dat we deze gaven in beweging zetten met 

onze verbeelding, gedragen door een krachtveld van liefde en een krachtveld 

van emotioneel bewustzijn dat heel groot is. Nogmaals, omdat het veel groter 

is dan we op dat moment kunnen begrijpen: we geven op dat moment een 

bevel, een bevel uit eigen kracht. Het gaat niet om het woord "bevel" (ik geef 

een bevel 
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het universum) maar energie. Dit is een zeer krachtig mechanisme. Er 

gebeurt dus echt iets. Er wordt iets in gang gezet zodat het menselijke 

bewustzijnsproces, de verschuiving, de kracht van de mens die zich 

ontwikkelt, in feite wordt overschaduwd door grote wereldse gebeurtenissen 

die onze aandacht daarheen leiden. Ik wil ook definitief zeggen dat 10 dagen 

voedselvoorraad niet genoeg is en dat we absoluut niet hoeven te hamsteren 

omdat het menselijk bewustzijn in staat is om zelfstandig te overleven, 

omdat het niet nodig is om te overleven. Er is een verschuiving in hoe je in 

de werkelijkheid staat. Dat is makkelijk gezegd, want als je geen water hebt 

en geen drinken of eten, is dat heel vervelend. Maar op het moment dat we 

naar de winkel gaan en eten uit de schappen halen, en we doen het vanwege 

deze voorspelling en het advies om te hamsteren, doen we het met een 

bepaald gevoel. Wat er dan gebeurt, is dat er een 'gradatie' in het emotionele 

bewustzijn is. Dus dan zijn we eigenlijk een soort slachtoffer... We zullen 

proberen ons van tevoren voor te bereiden op iets heel groots, hoewel dit ook 

kan worden gedaan met een ander niveau van emotioneel bewustzijn. Achter 

dit hologram gaat een constante poging schuil om mensen in een bepaalde 

rol, in een bepaalde positie te duwen. 

 
Hoe krachtiger je bewustzijn is, hoe krachtiger je kunt observeren en hoe 

langer de welwillende allianties ingelogd kunnen blijven op dit script. Je 

innerlijke waarneming zorgt ervoor dat ze aanwezig blijven en dus langer 

aanwezig kunnen zijn. Samenvattend, hoe krachtiger je waarneemt, hoe 

groter je levenskracht in je is, hoe meer je begrijpt dat hier gigantische 

invasies hebben plaatsgevonden en dat het ook hier gevaarlijk is voor hen, en 

dat jij de sleutel bent, hoe langer de welwillende allianties hier aanwezig 

kunnen zijn. 
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Wij  z i jn  geves t igd  in  een  zeer  

Turbu len te  s i tua t ie  
 

Gedurende ons hele leven zijn we erg vatbaar voor spanning en stress. 

En we zullen hoogstwaarschijnlijk de grote veranderingen ervaren die 

voortkomen uit grote spanning en stress. Laten we klaar zijn om 

spanning en stress te ervaren zonder in drama te vervallen... Wees 

gewoon op alles voorbereid. Dan gaan we de geweldige periode die 

eraan zit te komen en die we alvast meemaken ombuigen naar een zeer 

aangename, interessante, diepgaande... Beleef zeker een bijzondere 

manier. Omdat woorden tekortschieten in wat we tegen elkaar willen 

zeggen, voelen we allemaal iets anders, maar allemaal een beetje buiten 

het grote veld... van het grote veld van eenheidsbewustzijn. Op dit 

moment is dit eenheidsbewustzijn zeker intact. Het is gewoon dat we 

allemaal een fragment oppikken van de fase die we nu doormaken. 

 
Wat er ook gezegd wordt, we stevenen af op een ontbinding in de komende 

periode. De mens zal inderdaad ontdekken hoe hij voortdurend is misleid en 

afgeleid door een en dezelfde groep. We zullen al deze mensen vergeven dat 

ze erbij betrokken zijn, want 90% van deze mensen staat ook onder mind 

control. Letterlijk. Ze hebben niet het bewustzijn, de empathie en de 

vermogens omdat ze geblokkeerd zijn in hun acties. 

 
Er is een geloofsmodule in de mens dat hij afhankelijk is van iets buiten 

hemzelf, en deze hele werkelijkheid, deze matrix, is gebaseerd op deze 

module. Het is een diepgewortelde emotie. Als je goed kijkt naar wat er in je 

leven hier en nu gebeurt, als je het naar voren brengt en waarneemt, dan kun 

je dit inzicht toepassen op je handelen in het hier en nu. Je moet dus precies 

andersom handelen. Je voelt de triggerpoints en je handelt precies het 

tegenovergestelde. Op dat moment schrijf je je script en overschrijf je je 

referentiepunten. Er is echt een beetje vechtlust voor nodig om dat om te 

zetten in warmte en liefde voor jezelf. Dan zul je ontdekken dat jij de koning 

of koningin bent in je systeem. 

 
Dus als je het woord gelukzaligheid gebruikt, om gelukkig te zijn en geen 

ellende in je leven te hebben waar je al lang geleden afscheid van had kunnen 

nemen, als je dat verankert in je leven, in je systeem, dan blijft het een 

triggerpoint. Daarom is er zoveel ongeluk in de wereld. Mensen leven 

voortdurend in tragedie en pijn. 

Dit is ook waar buitenaardse wezens en bezoekers uit andere werelden naar op zoek zijn.  
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We wachten tot de mens beseft dat hij het gevaarlijkste geleide 

raketsysteem is binnengedrongen en dat hij met zijn bewustzijn, zijn 

innerlijk bewustzijn, gevangen zit in een persoonlijkheidsmasker, zodat hij 

niet meer naar binnen gaat, echt in balans komt en uit het ware zelf 

stroomt, maar dat doet op basis van externe rolmodellen en modellen. Deze 

externe modellen komen vrijwel allemaal voort uit kunstmatige 

intelligentie. 

 
We zitten in een gemeenschappelijk proces waarin we als beschaving het 

gevoel hebben dat we dit niet kunnen doorbreken. Ons wordt getoond dat dit 

de manier is waarop het is en dat we het op die manier moeten accepteren. 

Maar dit is niet waar. Alles kan veranderen, elke frequentie, elk gevoel, elke 

gedachte, elke zienswijze, alles wat je dit veld in stuurt heeft een bepaalde 

invloed. Mensen beginnen zich nu nog dieper te realiseren dat deze realiteit 

waarin we leven een informatierealiteit is, een script, eigenlijk een organisch 

script dat daadwerkelijk wordt ervaren. Je bent aanwezig in deze realiteit, in 

deze multidimensionale film. Wat een geluk. Gefeliciteerd met je komst hier. 

Je bent hier nu en bevrijdt jezelf van het algemene beeld van hoe de 

mensheid er op aarde uit zou moeten zien. Je trapt niet in de val door te doen 

wat iedereen doet. 
 
 

Oorzaak en  gevolg  

van het virtual reali ty -programma  
 

Alles wat hier op aarde gebeurt, is een oorzaak en gevolg van het virtual 

reality-programma. Alles wat hier gebeurt, gebeurt op basis van de 

toeschrijvingen en wetgeving van de auteurs die het orkestreren. U heeft dit 

recht. U behoudt dit recht totdat wij beseffen dat wij een beslissing kunnen 

nemen. We hebben onze ouders niet zelf gekozen. Het is dus niet zo dat de 

kinderen om ons heen ook de kinderen zijn uit ons echte huis. In de 

neuroprojectie die wordt ingevoegd op het moment dat we naar vorige levens 

beginnen te kijken, is er zo'n diepe intrige dat we echt met die vorige levens 

moeten omgaan. Maar deze vorige levens zijn neuroprojecties in onze 

fysieke geest door de controles van het fysieke lichaam, waardoor deze 

beelden worden ingevoegd, inclusief deze gevoelens. Dit wordt uitgelezen in 

het moment van het hier en nu. Alles wat hier gebeurt is een ontmoeting van 

oorzaak en gevolg. Daarom is het zo bijzonder als je dit volledig durft te 

onderzoeken dat je begint te leren... Bij de een heb je een heel diep gevoel en 

bij de ander niet... Wij 
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We zijn dan geneigd om mee te gaan met degene bij wie we een heel diep 

gevoel hebben en daar volledig op willen reageren, terwijl het juist doel is 

om contact te hebben met de ander met wie we dit diepgewortelde gevoel 

niet hebben: om contact te hebben met deze op zielsniveau. Het verhaal is op 

een heel andere manier met elkaar verweven. 

 
Maar ik kan nu een andere werkelijkheid teweegbrengen. Mijn verbeelding 

wordt verrijkt door totaal andere scenario's. En dat is verreikend. Hierdoor 

kan ik op een heel andere en nog rustigere manier naar mezelf kijken. Ik kan 

ook rustiger naar de wereld om me heen kijken omdat ik begrijp dat ik in een 

soort conceptuele omgeving leef die eigenlijk nog net niet is aangetast door 

mijn aanwezigheid. Daarom realiseer ik me nu dat ik meer dan ooit aanwezig 

moet zijn als ik dit bewustzijn verbind met deze realiteit. Als ik mijn 

bewustzijn verbind met deze realiteit en het naar buiten in het veld geef, dan 

is dat de transformatie. 

 
Het gaat er niet om wat je doet, het gaat erom van waaruit je het doet. 

Hier! (Martijn wijst naar zijn hart) 
 

 

De zalen van Amenti  

Vertrouwen en toewijding. We kunnen alleen vertrouwen krijgen als we 

met toewijding leven. Wat ik graag aan de mensen wil meegeven is dat we 

de hallen van Amenti in ons dragen. De vorm is niet zo belangrijk. Het 

draait allemaal om de inhoud. We hebben het hier over het openen van het 

veld van creatie. De opening van wie we werkelijk zijn. Die hallen van 

amenti zijn ook de broncodes die zich in ons openen, zodat deze 

manipulatie als het ware verdwijnt. Hierdoor vindt er een verschuiving 

plaats in ons bewustzijn en maken we de sprong naar een gouden aarde of 

een nieuwe aarde, zoals we het altijd willen noemen. 

 
In deze wereld hebben we nieuwe leiders nodig, omdat de leiders die nu aan 

de macht zijn, in dienst staan van deze cyborgsamenlevingen, in dienst van 

de machtsstructuren. Veel leiders die nu leider zijn, lijden eronder. We 

hebben dus nieuwe leiders nodig in deze wereld. En ze zullen komen! We 

gaan een nieuw tijdperk in. Er komt een nieuw leiderschap naar deze planeet. 

En het wordt sterk. Dat wordt een heel bijzondere tijd. Deze leiders zullen 

geen leiders zijn die op eigen houtje aan het roer staan, maar het zullen 

leiders zijn die namens ons allemaal aan het roer zullen staan om deze mooie 

reis die we samen maken terug te brengen naar de essentie. We moeten 
 
 
 
 
 

– 18 – 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

Allereerst moeten we ons afstemmen op onszelf. Het gaat erom dat je jezelf 

constant managet, om zo te zeggen. We zijn eigenlijk onze eigen coaches. 

 
Je tijd en aandacht zijn eigenlijk van je gestolen om geld te verdienen, zodat 

je iemand iets kunt betalen dat niet van hen is. Dit is een compleet 

krankzinnige gang van zaken. 

 
En dat kun je op verschillende manieren doen. Dat kun je doen door 

oorlog te voeren. Je kunt discussiëren. Misschien wilt u van systeem 

veranderen. Je kunt op de barricades staan en je kunt ook dieper in 

contact komen met mensen die begrijpen – wat er echt toe doet – dat er 

een gemeenschappelijk resonantieveld ontstaat, een gemeenschappelijk 

veld. Ik spreek ook van autonome gemeenschappelijke resonantievelden, 

zodat men zich niet verliest. Daarom blijf ik koppig wijzen op de 

noodzaak om autonoom te zijn. Blijf autonoom, want we worden 

uitgedaagd in deze samenwerking. 

 
Nederland is bovenal het land in de wereld waar met een enorme 

hoeveelheid inlichtingennetwerken een hoogontwikkelde 

technologische realiteit tot stand is gekomen. Nederland is de nummer 

1 in de wereld – op de voet gevolgd door de VS wat betreft het aantal 

inwoners en het aantal technologieën dat in onze economie wordt 

gebruikt. Nederland is het levende bewijs dat technologie kan worden 

gebruikt om een zo gecomprimeerd mogelijk medianetwerk te creëren 

om mensen onder controle te krijgen. Mensen worden verlamd en 

ontmoedigd door allerlei programma's. Er zijn 

massabewustzijnsprogramma's die worden losgelaten op het menselijk 

brein en ze vinden hier in Nederland plaats. Hier in Nederland zien we 

mensen in een staat van "alles komt goed".  

 
Dit is een bewustzijnsmanagementprogramma dat door het menselijke 

neurologische systeem loopt. Het menselijk lichaam staat in dienst van 

draconische krachten, die in andere tijden de informatie in ons lichaam 

zodanig hebben hervormd dat we niet meer via ons zintuiglijk bewustzijn 

communiceren, maar ons laten dicteren door de geest. Dat is wat er gebeurt. 

Dit is een intellectueel biologisch netwerk dat ervoor zorgt dat we massaal 

dezelfde beslissingen nemen. Dus we vroegen eerder, waarom wil niemand 

demonstreren? Nou, omdat niemand dat doet. Hun macht is alleen zo groot 

omdat we onze kracht niet uitdrukken. 
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In deze realiteit is het noodzakelijk om tot een proces van zelfkennis, 

zelfbewustzijn te komen. De mensheid op deze aarde – laten we bij 

Nederland blijven – heeft ons nodig om het besef te ontwikkelen dat er 

zoveel ontbreekt in onze samenleving dat we het zelf gaan creëren en 

vestigen. 

 
We hebben onze eigen instituten nodig, die met onze eigen kracht en 

gezamenlijke inzet worden geleid. Als we dat doen en daar onze krachten 

inzetten, samen hele grote projecten uitvoeren, dan is er een 

ongeschreven wet. Deze ongeschreven wet is: als we onze macht en 

kracht niet langer opgeven aan regeringen, maar deze energie in onze 

eigen projecten stoppen, dan nemen we die energie weg van de 

machthebbers en stort hun macht in. Dit moeten geen verheven projecten 

zijn, maar zeer fundamentele projecten voor het welzijn van de wereld, 

voor mens, dier en natuur. We bouwen aan onze eigen economie. Dat is 

niet moeilijk als we het samen doen. Dat is het grappige eraan.  

 
Als ik door een politieagent word aangehouden en gevraagd mijn papieren te 

laten zien, zeg ik altijd: "Ik zal je de papieren laten zien, maar ik erken je 

autoriteit niet." Dan moeten ze altijd hardop lachen. Maar ik zei tenminste 

wat ik wilde zeggen. Ik wil de baas blijven op het moment dat er iets gebeurt. 

Ik wil zelf achter het stuur zitten. We hebben hier echter te maken met regels 

en wetten. We hoeven politieagenten niet te schoppen of te duwen. Deze 

mensen doen alleen hun best en samen vormen we een humaan samenleven. 

Dus ik ben zelfs heel blij dat de politie betrokken is bij het model waar we 

hier in zitten. Maar ik vind het belangrijk dat ik me niet zomaar in het 

systeem laat trekken. 
 

 

Labyrint Delta Force  

Er komen veel onderwerpen aan bod, zoals "ET-healings" en de 

verbindingen tussen deze zogenaamde "healing teams" en de controlerende 

matrixkrachten achter onze zichtbare wereld. Deze groepen werken hier op 

aarde onder het mind control pseudoniem "Labyrinth Delta Force". Ze staan 

onder de directe leiding van de Orion-Sirius Alliantie en de Draconische 

Reptiliaanse heersers. Ze vertegenwoordigen een intrinsiek interstellaire en 

interdimensionale galactische kracht. Op aarde wordt deze groep ook wel 

Lucifer genoemd, hoewel Lucifer slechts een verborgen troef is van de 

bovengenoemde alliantie. De «Labyrint Delta 
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"Force" is de machtigste mind-control organisatie ter wereld en heeft de 

afgelopen decennia een extreem gevaarlijk kaartspel gespeeld op het gebied 

van informatie als onderdeel van verschillende geheime projecten zoals 

Artichoke, Chatter, MK-Ultra, Monarch, MK-Delta, enz., die specifiek 

gericht waren op het breken en beheersen van de individuele vrije wil van 

een persoon. Deze krachten beheersen het aardse menselijke bewustzijn en 

zijn op elke strategische manier en op elke plek op aarde volledig 

geïnfiltreerd. Het leiderschap achter deze groepen (onder andere) is "in 

handen" van een super-geëvolueerd cyborg bewustzijn en is bekend in elk 

universum – vertaald in een veld/vibratie genaamd het Archon Spinnenweb. 

(Archon spinnenweb). Het is voor ons mogelijk om beweging te brengen in 

deze gebieden van controle door ons bewustzijn van deze kwesties los te 

laten (zonder weerstand te bieden) en onze vaardigheden bij te dragen. Het 

veld van perceptie = kwantumfysica. 

 
Persoonlijke kwesties en verkeerd begrepen informatie worden 

onmiddellijk hulpmiddelen om de eigen realiteit te onderbouwen met de 

eigen perceptie. In grote lijnen is dit de manier waarop de reguliere media 

over de hele wereld, onder de controle van een machtig syndicaat, een 

valse realiteit verspreiden. 

 
Het is en blijft een noodzaak om te stellen dat wij als aardse beschaving in 

feite bijna blind zijn, omdat het zichtbare spectrum slechts 1% uitmaakt van 

een veel grotere werkelijkheid. 

 
Doorzettingsvermogen is stagnatie. 

Stilstaan is goed. 

Herziening is het tonen van wijsheid en moed. 

Wijsheid en moed is wat de mens in zich draagt. 

 
Het is aan ons galactisch inzicht en ons ware vrije bewustzijn om dieper te 

voelen dan voorheen mogelijk leek. En als dat alles op zijn kop zet, wat is 

daar dan mis mee? 
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Wannee r  zu l l en  we  ech t  me t  on sze l f  

communice ren?  

 
Durf jij je echt open te stellen voor het grote veld? 

Wanneer we ons weer "afstemmen", komen we tot de conclusie dat wanneer we 

aanwezig zijn in elk moment van onze acties, we ook ontdekken dat wat we 

denken niet overeenkomt met wat we doen. Dit betekent dat we heel, heel attent 

mogen zijn. Als je zelf in een andere bewustzijnsstaat komt, verzoen je dan met 

jezelf hoe ver je gaat. Dus als je het kader van waar het allemaal om gaat een 

beetje verlaat en naar buiten gaat, dan ben je je daarvan bewust. Je kunt zelf 

programmeren en instructies geven. Dit is de Schepper in jou. We doen het 

echter niet omdat we vergeten zijn hoe we het moeten doen. Deze body is 

eigenlijk "uitgeschakeld". Daar hebben we het hier over. 

 
Op het moment dat je dit in je verankerd hebt, kun je in volledige stilte 

binnengaan in de kracht van je hartbewustzijn, in een kalm veld. Er zijn 

geen overtuigingen meer dat er een kracht buiten jou is die groter is dan 

jij. Dan heb je een referentiepunt en het gevoel dat je niet meer iets 

vanuit je persoonlijkheid doet, maar dat er een enorm krachtenveld is. Je 

hebt dan het gevoel dat dit krachtenveld niet als wapen functioneert 

maar als een soort bewustzijn. Een bewustzijn dat geen enkele andere 

vorm kan toelaten. 
 

 

Te le v i s i e  

Je kijkt naar een televisieprogramma en omdat je ernaar kijkt, reageer je erop 

en komt de projectie in je terecht. Je neurologische systeem interpreteert 

direct wat je daar ziet. Je gaat mee in het drama of genot, waardoor je 

vreugde of spanning in je lichaam voelt en ervaart. Je hele neurologische 

systeem beïnvloedt wat je denkt dat je daar ziet, op basis van hoe de 

receptoren van de hersenen werken. Dus wat er gebeurt, is dat je 

daadwerkelijk een link maakt en daadwerkelijk verbinding maakt met wat je 

te zien krijgt. Wat er dan gebeurt, is dat er iets verandert in de hersenen. Het 

brein gaat dus anders functioneren. Er is een andere hersenfrequentie en 

mensen schakelen soms juist over op theta-bewustzijn. Dus je wordt heel 

ontvankelijk en dat is eigenlijk hypnose. Vervolgens kunnen berichten met 

kant-en-klare informatie worden ingevoegd. 

 
Ik ben ook iemand die er niet vanaf blijft. Ik kijk ernaar, zie wat er in het 

nieuws wordt gezegd en wat er aan de hand is. Dan kun je  
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Ik... En jij ook... Dan kun je met je gevoel doorzien wat de 

onderliggende boodschap is van wat er daadwerkelijk getoond wordt. 

Want als ik een boek lees, denk ik dat ik een tekst lees, maar ik voel de 

emotie van de schrijver. Dit is projectie. 

 
Onafhankelijk zijn, zonder schuldgevoel, zonder beperkende gevoelens, om 

te kiezen voor de ultieme vrijheid is een enorme troef. Als je in staat bent om 

elk oordeel los te laten zonder te oordelen, gewoon los te laten, dan ontstaat 

er een energetisch revalidatieproces in en vanuit het bewustzijn. Om deze 

rehabilitatie tegen te gaan, waren de cyborgvelden zo intelligent dat ze 

verschillende modellen in onze zogenaamde geschiedenis plaatsten. Dit werd 

gedaan om bepaalde overtuigingen in en in mensen te creëren. Je wordt 

immers waar je je mee identificeert. Dit is een aanpassing in het 

energiebewustzijn op een heel verborgen manier. 

 
Maar wat er op dit moment gebeurt, is dat deze oorlog al is uitgebroken. 

Het is een oorlog van de geheime dienst. Het gaat om technologie en 

achter die technologie gaat de oorlog om het menselijk bewustzijn. Wie 

heeft immers de macht over het denkvermogen van de mens? Wie heeft 

de macht en invloed op het gevoelsbewustzijn van de mens in het 

collectief? Wie kan politieke voorkeuren sturen? Wie kan mensen 

begeleiden in denken en voelen, maar ook economisch? Met andere 

woorden, de macht die de hele zaak in beweging zal zetten – dit zijn de 

echte heersers. Dit zijn niet eens de bankiers, maar de echt gigantische 

geheime diensten. 

 
De mens is een "levend" softwareprogramma geworden dat is geïnstalleerd 

in een samengestelde hardware-omgeving en altijd handelt op basis van 

eerder opgeslagen ervaringen en aanwezige herinneringen. 

 
De mens is het schakelpunt tussen deze ogenschijnlijk verschillende 

realiteiten. Hij heeft het vermogen om alles wat nodig is te laten gebeuren 

vanuit de wetenschap – dat het al gebeurd is! Deze kennis kent, zodra men 

zich ermee verbindt, emotionele velden die in het hart met elkaar verbonden 

zijn. Vrij worden in je hartskracht is onlosmakelijk verbonden met vrij 

worden in je denken, ongeacht je voorkeuren. 

 
Zodra de mens in staat is om zijn eigen grenzen te overstijgen en bereid is 

om open contact te hebben met ieder mens, zal dit veranderen 
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nieuw paradigma van andere realiteiten. De neurologische persoonlijkheid 

die zich tijdens dit aardse leven heeft ontwikkeld, is meestal het grootste 

obstakel dat ons in de weg staat, zodat we niet echt kunnen leven. Hoe vaak 

horen we uitspraken over onvoorwaardelijke liefde, vrijheid van oordeel en 

vergeving? Kun je echt vergeven en zo diep in je hart leven? Ons hart is het 

orgaan waarin de informatie uit ons hoofd (persoonlijkheid) en uit onze 

onderbuik (emoties) samenkomen. De schepping wordt in ons hart in gang 

gezet. Hoe vrij ben je echt in je hoofd? Durf jij erover na te denken en te 

voelen? Is het mogelijk dat het gevoel door je hoofd gemanipuleerd kan 

worden? 
 

 

J e  b e n t  o n e i n d i g  b e w u s t z i j n  

Het is belangrijk dat je WEET dat je oneindig bewustzijn bent in een 

menselijke vorm! Deze kennis is erg belangrijk. 

 
Dus als je me vraagt hoe je erachter kunt komen wat waar is en wat niet, dan 

is het eerste wat je moet doen jezelf bevrijden in je bewustzijn. Zorg ervoor 

dat je de moed hebt om aan te nemen dat veel van wat je hebt geleerd een 

absolute leugen is. 

 
Op het moment dat je jezelf bevrijdt van allerlei programma's, wordt ook je 

neurale systeem bevrijd. Dit geeft dan vrije ruimte om informatie uit je 

fysieke hart te ontvangen omdat er iets aan het veranderen is in de 

hersengolven. Dit hart is het enige orgaan in je fysieke lichaam dat direct 

contact heeft met het intelligentieveld van je oorspronkelijke wereld. Het is 

dus niet echt mogelijk om het te weten. Het is de weg die je gaat. Wanneer je 

leert wat je hebt geleerd, ontstaat er ruimte voor energetisch bewustzijn, 

spiritueel bewustzijn en neurologisch bewustzijn en kun je informatie 

ontvangen. Ik kan het op dit moment echt niet in meer detail beschrijven. Ik 

snap dat dit nog heel abstract is, maar het zijn oefeningen die je nodig hebt 

om er iets mee te kunnen. Uiteindelijk ben jij degene die het verschil moet 

ervaren tussen echte vrijheid en aangeleerde vrijheid. Als je echt vrij bent en 

beetje bij beetje alles durft los te laten... boem, boem, boem, boem... Dan 

komen er veel gevoelens naar boven en dat is de bevrijding. Je gaat het 

innerlijk ervaren. Je komt diep in je hart in de kennisbasis en weet wat waar 

is. Dan zul je voelen dat je niet meer met je verstand denkt, maar dat je 

verstand in dienst staat van je hart. En dan ontstaat er iets wat niemand je kan 

uitleggen. 
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Je  e igen bewustz i jn  zou in  

In staat zijn om de technologie te beheersen  
 

En alles wordt gedaan om de mensen hier in het neuronale bewustzijn te 

verstoren: in hun overtuigingen, om het in het fysieke lichaam te houden, in 

het DNA, dat eigenlijk informatie van de ouders draagt, in hologrammen die 

er doorheen gaan, en alles wat er 's nachts in het menselijk bewustzijn 

gebeurt, dit alles wordt uit de kast gehaald om mensen in deze zogenaamde 

vrijheid te houden. Mensen moeten zich laten leiden door technologie en zich 

verdiepen in de ideeën van technologische ontwikkelingen en dus ook 

technologisch denken. Dat is wat hier gebeurt. Dat is waar het hele geschil 

over gaat. De mens moet zich niet losmaken van technologische gedachten 

en zijn eigen bewustzijn cultiveren en opbouwen, omdat hij met zijn eigen 

bewustzijn de technologie kan beheersen. 

 
Er zijn een aantal mogelijkheden. Er is een mogelijkheid dat een beschaving 

zich bewust wordt van het deel uitmaken van het grote intergalactische 

hyperbewustzijn en externe technologie ontwikkelt tot het punt waarop het er 

controle over kan behouden. Met andere woorden, het zal ze blijven 

beheersen. De technologie zal dus niet reageren, zal de uitvinder niet 

vervangen, maar zal ten dienste staan van de uitvinding. Dat zou gebeuren 

omdat deze beschaving is geëvolueerd tot het punt waarop ze het begrijpt. Ze 

begrijpt dat het belangrijk en ook mogelijk is om in harmonie te leven met 

cyborgs. Kunnen. Beide beschavingen kunnen gebruik maken van elkaars 

kwaliteiten en ideeën uitwisselen. Dat is een mogelijkheid. 

 
Een andere mogelijkheid is dat de mens – in dit geval de beschaving – 

zichzelf opwaardeert in bewustzijn en dit zich zo verder kan ontwikkelen. 

Dat ze zichzelf beter kan begrijpen op het gebied van bewustzijn omdat ze 

een hoger vermogen krijgt om te denken. De volgende stap is dat ze zelf 

duidelijk heeft gezien wie ze is – en dan verwijdert ze de kunstmatige 

verbetering. 

 
Dat zou een downgrade zijn en dan opnieuw beginnen vanuit het inzicht "wie 

we zijn". Dat is een mogelijkheid. 

 
Een andere mogelijkheid is dat de cyborgs zo intelligent zijn en de mensen 

het erover eens zijn dat de cyborgs alle problemen oplossen. Zodat er in 

plaats van wereldhegemonie wereldharmonie is en dit leidt uiteindelijk tot 

een dode machtsovername, zodat mensen worden overgenomen door 

supergeavanceerde beschavingen. Mensen stevenen af op dit laatste scenario. 
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Dan komen we terecht in een gigantische time warp, waar we het in deze 

show niet over zullen hebben, maar dat is precies wat er hier gebeurt. Wat 

hier in dit hologram gebeurt, is ook het startpunt van een gigantische 

interdimensionale gebeurtenis. Daarom wordt er met ogen naar de aarde 

gekeken en worden wij door andere wezens vanuit het bronbewustzijn 

geobserveerd om door middel van observatie de codes van macht en liefde 

hier te brengen. Net zoals wij onze omgeving beïnvloeden via het 

elektromagnetische veld, zo doen die superhoog ontwikkelde beschavingen 

dat vanuit het veld van macht en liefde. We worden door hen in de gaten 

gehouden. En dat is het grootste geschenk. Alleen de mensen zien het niet. 
 

 

Wat  z i jn  ge lu iden?  

Geluid is een trilling. Een geluid is eigenlijk vormloos. Je kunt niet zeggen: 

Hier, alsjeblieft, je hebt een muziekstuk. Het is een vibratie zonder vorm. Het 

wordt een vorm op het moment dat je deze muziek aanzet en er dan een plaat 

zand op legt en het laat trillen. Dan zie je alle geometrieën van deze muziek. 

Dan zie je hoe alle mandala's ontstaan en dan kun je zeggen dat deze trilling 

een vorm is geworden. Dat is inderdaad deze realiteit. Dus alles, inclusief de 

cellen, danst op de geometrie. De cellen dansen op een bewustzijnstoestand. 

Eigenlijk vertegenwoordigen ze ons bewustzijn. 

 
De aarde wordt bewoond door mensen die 100% kunstmatig zijn, die 

biologisch kunstmatig zijn en geen deel uitmaken van de macht, die leven 

van hun eigen persoonlijkheid op basis van trauma dat in het fysieke lichaam 

is opgeslagen. Er zijn mensen die hier geboren zijn met een bewustzijn in dit 

lichaam, die geboren zijn met "De kracht van het leven". Deze wezens 

kunnen zich bewust worden en/of zijn zich er al van bewust dat ze niet 

hoeven te luisteren naar de programmering van het fysieke lichaam, dat 

wordt binnengevallen door de krachten die pijn en trauma hebben 

geprogrammeerd. Deze wezens – en ik ben er een van... Er zijn zoveel 

andere mensen op deze wereld die zo aanwezig kunnen zijn met hun 

bewustzijn in hun fysieke lichaam dat ze gewoon moeten leven, gewoon 

moeten zijn, zonder zelfs maar na te hoeven denken. Op het moment dat ze 

zich binnen hun krachtveld bevinden, faalt het monitorprogramma. 

 
Als we onze ervaringen waarnemen vanuit het grote perspectief en niet 

vanuit de persoonlijkheid die we denken te zijn, dan vindt er een andere 

cyclus plaats in het neurologische systeem en word je bevrijd van mind 

control. Als je je ogen sluit en je concentreert op de binnenkant 
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Wanneer je ervaart dat er een wezen in je lichaam aanwezig is en je ervaart 

dat je dat wezen bent, wanneer je voelt dat je vanuit je hart verbonden bent 

met het hele wezen van schepping en bewustzijn, waarmee alle lagen van 

alle mensen en wezens verbonden zijn, wanneer je dit veld in jezelf hebt 

gevonden,  Dan voel je ook dat het een ander veld is, een veel groter 

intellectueel bewustzijnsveld dan deze persoonlijkheid die je denkt te zijn. 

Wat buiten jezelf ligt, is eigenlijk helemaal niet belangrijk. Je bent zuiver in 

je wezen, niet als mens, maar als bewustzijn. Als dan de Wet van de 

Schepping in het spel komt, dat wil zeggen, het werkt van binnenuit (dat wil 

zeggen, waar je woont) en je opent je ogen en dat wat zo'n enorme vibratie 

had je ineens niet meer triggert, dan is het ineens weg. 

 
Dus deze realiteit die we nu zien, die een informatieveld is, een energieveld, 

reageert duidelijk op hoe je naar iets kijkt. En als je het klein maakt... Nu 

eens heel groot, dan moeten we uiteindelijk de conclusie overwegen dat we 

geen deel uitmaken van deze werkelijkheid, maar dat deze werkelijkheid 

voortkomt uit het menselijk bewustzijn en uit de ziel, de zielskracht, dat wil 

zeggen uit het zuivere bewustzijn, van binnen. Als u zich hier echter niet van 

bewust bent, kunnen de wetten anders werken. 

 
De grote ontdekking waar de mens voor staat, is dat hij zelf de drager van 

de macht is! Dit is niet het menselijke of fysieke lichaam, maar dit is het 

innerlijke bewustzijn. 

 
Als je je bewustzijn een beetje verschuift en de dingen vanuit een ander 

perspectief bekijkt en andere mogelijkheden overweegt, dan zal je 

bewustzijn zich ook in de andere segmenten van die lijn bevinden. Deze 

werkelijkheden worden dus ook in beweging gezet, ook in dit hologram 

waarin je leeft, ook in dit universum. Het gevolg is dat het statische waar je 

altijd in hebt geloofd, dat heerst en domineert, ineens minder wordt of zelfs 

helemaal verdwijnt! We zijn gelijk aan alles wat er in dit leven is! 

 
Daarom is de grootste taak waar we als mensen voor kunnen staan, om los te 

komen van georkestreerd denken en alle mogelijkheden die je je kunt 

voorstellen heel serieus te nemen, inclusief de mogelijkheid dat alles wat we 

tot nu toe hebben gedacht deel uitmaakt van een afleiding. Deze bevrijding 

dient plaats te vinden met respect voor de natuur en welwillendheid met de 

dieren, met onszelf en met andere mensen. 
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Alles reageert  op jouw waarneming!  

Stop met proberen iets te veranderen. Laat gewoon zien: ik ben er! Dat is wie 

ik ben! Dit is mijn energie en mijn kracht! 

 
Dit onbaatzuchtige wezen, de volledige vrijheid, deze innerlijke kracht in 

ons wordt door de andere machten eigenlijk als een gevaar gezien. Het is 

tijd dat dit zich volledig openstelt. 

 
Denk nooit dat je een gewone burger bent. Dit is pure onzin! Er zijn 

helemaal geen normale burgers. Er is helemaal geen burgerschap. We hebben 

het over een wereldwijde beschaving die in deze wereld verdeeld is in 

klassen. Niet door ons, maar door het systeem. Er zijn dus geen 

ambachtslieden en er is geen overheid. Het is een gedrag waar we nu in 

geloven. Het is tijd voor ons om onze kracht te ontwikkelen of te 

herontdekken, want die is er al. 

 
Wij zijn dus de scenaristen van het eerste uur. We dragen gouden 

informatiepakketten in onze hartkracht, in ons etherisch bewustzijn en in ons 

bewustzijn van wie we werkelijk zijn. 

 
Geld is ook geen verrijkingssysteem van de grote machtselite, omdat de 

machtselite helemaal geen geld gebruikt. Als je voor onbepaalde tijd bij 

de bron van geld kunt komen, dan heeft het geen waarde meer en heb je 

het niet meer nodig. Het gaat er dus niet om dat de top steeds rijker 

wordt. Het gaat niet om de top. Het gaat om de mensen die onderaan 

staan. Het gaat erom dat ze in het proces blijven waarin ze zich 

bevinden en dat ze onder andere over het systeem van angst gaan dat 

hierdoor in stand wordt gehouden. Geld is dus een hulpmiddel en angst 

is het grote instrument om elke keer op de matrix te reageren en te 

handelen volgens de ingevoegde reactiepatronen.  

De verschuiving in perceptie is veel meer dan alleen het woord. Het is 

letterlijk een afwijking van de wetgeving van oorzaak en gevolg. Zodra je 

begrijpt hoe dit werkt en je neemt het waar – niet om iets te verstoren, maar 

om zelf vrij te blijven van invloeden – dan zullen andere mensen het ook 

opmerken. 

 
Dit script, dit veld, dit bewustzijnsinformatieveld dat er is, kan hier alleen 

komen als de mensen die hier wonen dit veld in zichzelf veranderen. Dan 

ben je de ontvanger van het grotere veld. Het veld stroomt als het ware 

door je heen en je voert het uit in de wereld. Alleen op deze manier komt 

het veld hier, anders niet. Hoor je wat ik zeg? Begrijp jij het ook in je hart? 

Het oorspronkelijke veld, het vrije 
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informatieveld, wordt open toegankelijk voor iedereen. Er wordt geen 

onderscheid gemaakt. Iedereen is gelijk en heeft 100% gelijke kansen. 

Schoon water voor alle mensen in de wereld enzovoort. Het informatieveld 

"oorzaak en gevolg" in deze matrix betekent dat er een "gebrek aan..." 

Geeft. Maar er zijn ook andere scripts die zichtbaar kunnen worden, omdat 

onze realiteit verandert zodra openheid in deze onderwerpen komt. Deze 

informatievelden kunnen alleen via jou actief worden. Je moet eerst de 

perceptuele verschuiving in gang zetten. 

 
Ik log uit met mijn bewustzijn vanaf het moment dat we er nu in zijn. En dat 

is echt interessant, omdat het je in staat stelt om uit de mind control van 

bepaalde inlichtingendiensten te stappen, bepaalde screeningdiensten. 

 
Je moet eerst uit de matrix stappen, zodat je niet meer reageert op wat 

andere mensen doen of wat de wereld je laat zien. Je moet jezelf 

bevrijden en anders naar situaties kijken en anders reageren. Op het 

moment dat dit gebeurt, laat je dit veld, dat er is, door jezelf effectief 

worden. De mens is, om zo te zeggen, het schakelpunt tussen de matrix.  
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Gedachten zijn l i jm van de matrix  
 

Je realiseert je dat de manier waarop we denken eigenlijk de lijm van de 

matrix is, ja? Dit zijn gedachten, de manier waarop we denken, onze 

overtuigingen, onze acties, maar ook een hele taal van denken, d.w.z. 

eigenlijk zoals de matrix, hoe onze realiteit op onszelf reageert. Als we uit dit 

proces willen komen, uit de reacties van de matrix die verband houden met 

ons denken, dan MOETEN we anders denken. Het is echt de belangrijkste 

stap. Als ik zie hoe snel we (en dit is niet oordelend bedoeld) kunnen 

terugvallen in oude gedragspatronen en denkwijzen, dan is dat echt storend. 

Volg vanuit jezelf zonder een volgeling te zijn van iets of iemand. Want 

inhoudelijk gaat het om vrijheid, de expressie van het zijn, zelfexpressie 

voorbij de persoonlijkheid of naast de persoonlijkheid. 

 
Bewustzijn zwaait alles terug naar de oorspronkelijke blauwdruk van wie we 

zijn. Wees bewust, d.w.z. niet meer ergens in geloven, maar terug naar de 

basis! Dit is belangrijk om het hele proces van heling, innerlijke rust en 

geluk zichtbaar te maken. 

 
Deze werkelijkheid, deze gigantische kwantumwerkelijkheid waarin mensen 

leven, bestaat dus alleen omdat de wezens die hier wonen zich bewust zijn 

dat ze hier wonen en zich ervan bewust zijn dat ze vanuit hun innerlijke 

kracht werkelijkheid buiten zichzelf creëren. 

 
Het is een multidimensionaal bewustzijn. Dat is precies waar we vandaan 

komen – op dit moment. Niet gisteren, maar nu! Het gebeurt nu! We kunnen 

onszelf zien als een membraan. Een diafragma met pure resonantie. 

 
Ik vraag je om geen resonerend membraan van mijn verhaal te zijn. 

Redeneer vanuit jezelf en neem alles kritisch onder de loep, maar neem het 

mee in de reeks mogelijkheden. Sluit niets uit. Zie jezelf als een 

resonantieveld. 

 
Alles wat aan emoties en blokkades wordt getoond, zijn eigenlijk 

resonantievelden, membraanvelden. Het zijn velden van blokkades die 

voortkomen uit overtuigingen, aangeleerde processen en geloofssystemen. 

De diepste kracht van een mens komt dus naar voren wanneer hij zijn diepste 

gevoelens in openheid durft te delen. Het hoeft niet eens met woorden te 

gebeuren. Dit kan ook door te zeggen: "Ik ben hier, ik sta open" en dan de 

tijd te nemen om je hart echt te openen. 
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Dit membraan, de opening van het menselijk bewustzijn in onszelf, is om zo 

te zeggen het grootste zwevende lichaam dat ons overeind houdt. Er zijn 

duidelijk invloeden in het hier en nu die ons beheersen en naar beneden 

trekken door ons te belasten met negatieve ervaringen, trauma's en pijn. 

Sommige mensen nemen iets visueel waar of hebben ineens gewoon de 

kennis in zich en nemen het op die manier waar. Het is niet belangrijk hoe. 

Het gaat om het innerlijke bewustzijn. 

 
We zijn onze eigen programmeurs, dus we zijn ook onze eigen 

deprogrammeurs. Zolang de mensheid gelooft dat ze niet kan vliegen, zal 

ze niet vliegen. Dit is de kwantum holografische bewustzijnswetenschap in 

ons. Als iemand onder hypnose iets kan doen dat hij normaal niet kan, 

betekent dit dat hij het kan. Is dit hypnose of is het het gebruik van reeds 

bestaande vaardigheden? Het is zo dat we allemaal gezond zijn, maar de 

overtuiging dat we dat niet zijn, zorgt ervoor dat we dat echt niet zijn. 

Wereldvrede bestaat niet, omdat we voortdurend crises zien en er daarom 

van overtuigd zijn dat er geen wereldvrede is. Het is ook een overtuiging 

dat we iemand anders nodig hebben om in onze eigen kracht te staan. 

 
Er is een bijzonderheid: ons neurologische systeem reageert een 

nanoseconde eerder dan het moment van creatie. De andere mogendheden 

hebben het zo geprogrammeerd. En ons bewustzijn is nodig om dat te 

corrigeren. 

 
Dit veld hier is gehackt door verschillende buitenaardse, 

interdimensionale cyborgbeschavingen en ze beheersen nu dit hologram. 

Wanneer je samenwerkt met andere mensen uit dit veld, werk je vanuit 

het veldbewustzijn van de persoonlijkheid. Vanuit het perspectief van het 

"Kracht van het Leven" is het niet voldoende om simpelweg iemand te 

vertegenwoordigen zonder verbinding te maken met het veld van kracht.  
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Ver l ich t ing  
 

Dit is wat de mensheid op dit moment ontdekt, dat er verschillende 

bewustzijnsvelden zijn. We hebben een bewustzijnsveld dat voortkomt uit 

het zelflerend vermogen. We worden geboren en vanaf die dag zijn we hier 

in een lichaam. Anders zouden we ons er niet van bewust zijn dat we hier 

aanwezig zijn. Op het moment dat we spreken vanuit onze persoonlijkheid, 

vanuit het bewustzijn van de persoonlijkheid, spreek ik tot de persoon van de 

ander die erop reageert. Wanneer de andere persoonlijkheid van binnenuit 

het wezen tot leven komt en zichzelf zo spiritueel begint te ontdekken, 

waardoor het bewustzijn toeneemt, waar in andere geschriften wordt 

gesproken over het bereiken van de verlichte staat, betekent een verlichte 

staat dat men volledig aanwezig is met zijn bewustzijn in zijn eigen lichaam. 

Niet dat je geascendeerd bent, maar dat je heel bewust aanwezig bent en 

daardoor invloed hebt op deze wereld. Dit kan heel ver gaan, zo ver dat je de 

werkelijkheid letterlijk kunt bijstellen. 

 
Op een keer, toen ik 12 jaar oud was, waren we met mijn ouders op 

vakantie. Ik natuurlijk als Martijn. Het was, denk ik, in Oostenrijk, maar 

het had ook Zwitserland kunnen zijn. We reden langs de bergen en toen... 

Je hebt deze grote bergen en er zijn schuilplaatsen overheen, zodat de 

rotsen die naar beneden kunnen komen niet op de weg komen. En we 

rijden bijna deze tunnel in als – ik kan het me nog goed herinneren – een 

Alfa Romeo van de andere kant van de weg op ons afkomt en ons frontaal 

aanraakt. Bam! 

 
De auto krimpt, de tijd vertraagt op dit moment en ik besluit: dit gaat niet 

gebeuren. Ik voelde ook dat het een zware aanval van de Matrix was om 

me letterlijk uit de weg te ruimen. Het voelde als een aanval. Ik zie dat de 

hele auto wordt verpletterd. Ik zie mijn zus en we slaan af. Een knal en 

we vliegen van de weg. We gaan van de weg af en duiken de kloof in. 

Terwijl dit gebeurt, realiseer ik me dat we letterlijk dood zijn. Ik merk dat 

de lichamen niet meer functioneren. Ik voel me letterlijk zo. Op dat 

moment had ik de knoop doorgehakt: ik ben het er niet mee eens. En 

terwijl ik deze beslissing in mijn eentje nam, ontstond er direct een 

krachtveld – ik herinner het me nog heel goed – als een soort roze wolk. 

En zo gebeurde het dat het hele gebied eromheen roze kleurde terwijl de 

val in de kloof stopte. Toen was het doodstil. Geen geluid. Totale 

sereniteit. Op dat moment zei ik: "Terug!" Met mijn gevoel – niet met 

woorden. En alles keerde terug. De hele auto rolde tegen het ravijn. We 

kwamen de straat op. We keerden ons om waar we waren. Er was 
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Een grote lichtflits. Ik zie alles uit elkaar bewegen, letterlijk op het moment 

van de botsing met een grote lichtflits tussen deze twee auto's, deze auto's 

worden uit elkaar gehaald. Op dit moment voel ik de tijd weer versnellen: 

whoep... whoep... wie. En de auto rijdt ons voorbij. 

 
Dit is wat we kunnen doen als we kunnen reageren in het hier en nu moment. 

Dit is ook onze uitdaging, om het toe te passen in ons dagelijks leven, om te 

reageren in het moment, om aanwezig te zijn in het moment. Dan, op dat 

moment, worden we letterlijk de scenaristen. 

 
Het is heel fijn om ermee te werken en vooral om echt met jezelf aan de slag 

te gaan. Je wordt je heel bewust van wat je denkt, wat je doet. Je wordt je 

ook bewust van het moment vóór de gedachte. Je leert zelf waar deze 

gedachte vandaan komt. Zo kom je bij het moment voor de gedachte. En dat 

is een gevoel. Als je er dieper op in durft te gaan, zul je ontdekken dat het 

nog steeds deel uitmaakt van je neurologische vermogen. Dan kun je weer 

naar buiten kijken, en dan is er echt een gevoel. Deze twee gevoelens liggen 

heel dicht bij elkaar. Dit is de ene nanoseconde waarin de mensheid eigenlijk 

niet meer gesynchroniseerd is. 

 
Het gaat erom je gedachten vast te leggen. Het gaat erom waakzaam te 

worden en je bewust te worden van waar en hoe de gedachten vandaan 

komen. Wat is deze opname? Vastleggen betekent hier dat ik me realiseer 

dat wat door me heen gaat niet van mij is. Als ik me realiseer dat het niet 

van mij is, is de invloed van wat er door me heen gaat gewoon weg. Dat is 

wat er gebeurt. De invloed stopt. Maar op het moment dat er een gedachte 

door me heen stroomt die gelijkgesteld wordt met de gedachte van mij dat 

ik niet meer kan voelen wat het verschil is, ja, dan wordt het een heel 

ander verhaal. Voor mij is het niet belangrijk om erachter te komen wie 

door mij heen denkt. Voor mij is het enige belangrijke dat ik mijn 

innerlijke krachtbewustzijn gebruik, omdat dit resonantieveld de 

verstoring ontregelt. 

 
Want elke beslissing, elke gedachte brengt een verandering teweeg in het 

effect dat eruit voortvloeit. Nu kun je je voorstellen dat twee mensen samen 

een ander effect hebben dan slechts één persoon. Dus als we hier een 

verandering in onszelf aanbrengen, dan bevrijden we ons van een bepaalde 

perceptie waarin we vastzitten. En het hele leven neemt een andere wending. 
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Nu denk je misschien: "Dus dit heeft effect, dus. Het zijn echter kleine 

veranderingen, een druppel op een gloeiende plaat als je naar het geheel 

kijkt." Maar dit is niet het geval, omdat jullie universum aan het veranderen 

is. Vanuit je ogen gezien verandert 'slechts' het deel van wat je ervaart. 

Eigenlijk is alleen deze verandering belangrijk in jullie universum. Dus niet 

vanaf: "Ja, maar het is maar een kleine verandering in wat ik in mijn leven 

doe. Ha, wat voor impact heeft dat op de rest?" Maar het maakt niet uit 

hoeveel het de rest beïnvloedt, want de rest is gewoon vulling. Het gaat erom 

wat er voor jou verandert. Het gaat erom wat er verandert in je landschap, in 

je script. 

 
Daarom vind ik het heel belangrijk dat we ons niet richten op het veranderen 

van de wereld (alle scenario's die daar nu gebeuren), maar op het werken aan 

de details in onszelf. Want als je aan je details werkt, werk je in je eigen 

universum en dan kun je zeggen dat je werkt vanuit je eigen vrijheid en je 

eigen kracht. En als je vanuit deze vrijheid, vanuit deze zuiverheid werkt, 

dan zul je in deze zin nooit worden opgespoord. Dan wordt er niets tegen je 

gedaan. Als je handelt om de wereld aan de buitenkant te veranderen en je 

richt op het bekeren en overtuigen van de buitenwereld, dan werk je met je 

bewustzijn in de matrix. Dit is een vorm van onreinheid. 

 
Zeg ik dat het onrein is om voor het grotere goed te werken? Nee, dat is 

fantastisch om te doen. Maar als je denkt dat het daar allemaal om draait, 

ben je met iets anders bezig dan jezelf. Het is zo belangrijk wat er in 

jezelf gebeurt en wat je in jezelf voelt! 

 
Het gaat er dus om dat er eerst iets in jezelf moet gebeuren. Daar gebeurt het 

en dan heeft wat je zelf voelt een effect, een effect, in welke vorm dan ook. 

Als je begint te denken: "Ik ga pillen ontwikkelen en ze gebruiken om de 

wereld te helpen en te genezen", dan zit je in de matrix. Als je echter pillen 

ontwikkelt nadat je bij je zelfkracht bent aangekomen, dan raak je iets aan 

dat deze innerlijke kracht in de wereld verspreidt in de vorm van pillen of in 

de vorm van iets anders, maar altijd eerst van binnenuit. 

 
Dus wat gebeurt er: je wordt geboren in een bepaald script, direct 

geprogrammeerd en in dit script geschreven. Je manier van denken, je actie-

reactiepatroon wordt in gang gezet, trauma wordt geïnstalleerd. Binnen het 

script is iedereen getraumatiseerd. Er is oorlog op de planeet. 
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Het is zo dat ik hier als bewustzijnswezen naar mijn eigen potentiële veld 

kijk. Dus dit is mijn universum. Dit is mijn reis. Jij ook. Iedereen doet dat. 

Iedereen kijkt in zijn eigen bewustzijn. 

 
Wat gebeurt er als je je aandacht afleidt van bepaalde zaken? Wat als je je 

aandacht niet meer naar buiten richt, maar dat je gewoon diep in je innerlijke 

krachtveld aanwezig bent en dit resonantieveld door het membraan heen laat 

doordringen? Wat denk je dat er dan gaat gebeuren? De labyrint delta groep 

neemt op dat moment waar dat er een ander bewustzijn het lichaam 

binnenkomt, dat niet naar hun wensen is ontworpen. Wat gebeurt er als je op 

deze manier uitlogt? Je bent niet meer vindbaar. U kunt niet meer worden 

gevolgd. 

 
Dit is kwantumfysica. Er gebeurt iets op het moment dat je in 

zuiverheid/neutraliteit naar iets kijkt. Nooit, echt nooit, laat iemand 

indruk op je maken, bekijk ze gewoon in hun eenvoud. Als ik onder de 

indruk ben van iemand, krijg ik er ook de scriptreactie van. We zijn 

allemaal mensen van deze wereld en zodra we iedereen neutraal en gelijk 

kunnen bekijken, zullen we merken dat scripts verdwijnen en de 

demonische krachten of reptielachtige energieën gewoon wegtrekken. Het 

is gebaseerd op de manier waarop we eruit zien! En dat wordt tegen ons 

gebruikt. Dit is niet iets wat we zelf creëren, maar we onderhouden het 

zelf. 

 
Je moet jezelf niet echt de vraag stellen wie je nu werkelijk bent. Het is een 

normale vraag, maar het is een vraag die uit het doolhof komt. Het komt uit 

het lichaam. Je weet al wie je werkelijk bent. 

 
Zodra je in de energie van de zogenaamde grote leegte komt (omdat je niet 

echt weet wat het is), kan je innerlijke kracht, intellectualiteit, naar buiten 

komen. Het is dat buitenaardse moment waarop je niet nadenkt en je geen 

verwachtingen hebt. Op dat moment gebeurt er een soort crash in je hoofd 

en komt de oorspronkelijke gedachte aan het licht. Andere beschavingen 

communiceren ook op deze frequentie. Het hoofd begint te luisteren naar 

het kosmische, eigenlijk etherische, bewustzijn. Je kunt er zo naar kijken 

dat alle scripts die je zelf kunt voelen en maken (en daar gaat dit 

experiment over) al geüpload en aanwezig zijn. Ze komen naar buiten op 

het moment dat je begint te voelen. 

 
Daarom is het zo belangrijk om te werken aan ons eigen bewustzijn van 

stilte, ons bewustzijn van vreugde en alle diepe emoties die opkomen. 
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om in stilte toe te laten. Het moet daar plaatsvinden. Dit is alleen mogelijk 

als het van binnenuit komt vanuit de diepste frequentiekracht. 

 
Dus: "Uit de Matrix komen?" Nee! Maak een andere beslissing in dit 

raster/netwerk en open zo andere paden. Geef jezelf de kracht om je eigen 

resonantieveld te openen. Want als we ons ergens mee verbonden voelen, 

dan zijn we ook ergens mee verbonden. 

 
We worden met ons bewustzijn ontvoerd door de ontwikkelingen om ons 

heen. Door de ontwikkelingen om ons heen wordt ons bewustzijn steeds 

groter als we dat willen. We zitten niet meer in het raster van de matrix van 

eeuwen geleden. We zijn in het nu en de mogelijkheden die er nu zijn zijn 

legio. Ze zijn echter alleen mogelijk als je je durft open te stellen en je 

aandacht daar op durft te richten. 

 
Als je dan kunt zien wat er werkelijk gebeurt, dan is er echt een 

verandering in het patroon. Iedereen is bezig zichzelf te verbeteren. Het is 

een soort persoonlijke ontwikkelingsmodus. Er valt echter niets te 

verbeteren aan de persoonlijkheid. Men moet terugkeren naar de bron in 

zichzelf. Je moet terug naar de kern van waar je voor staat. Komt de 

manier waarop je leeft overeen met waar je voor staat? En als je bij een 

ander ziet dat deze instemming niet gegeven is, kun je dit dan echt vanuit 

jouw oerveld op de ander overbrengen zonder hem de les te lezen? 

 
Denk niet na over hoe je ermee aan de slag kunt, voel gewoon wat er is. De 

geest verontrust. Het gaat erom wat er in de vibratie gebeurt. Genezing is 

vibratie. Het is allemaal een kwestie van vibratie. Het gaat erom wat je diep 

van binnen voelt. De mensen die op de een of andere manier het diepst 

worden geraakt, of ze nu positief of negatief zijn, hebben echt zeer krachtige 

instrumenten. 

 
Het maakt niet uit of je je in een vrije natuurlijke omgeving bevindt waar 

alles in lijn is met het originele script. Je kunt leven in een wereld van 

totale onrust en frustratie, zolang je rechtop staat en je licht, je innerlijke 

kaars altijd zichtbaar is, het heeft altijd een effect in je realiteit. Blijf altijd 

bij jezelf. Altijd! Wat je dan bent, doet er niet toe. Keer altijd terug naar je 

diepste wezen, ook al raak je even van het pad. Altijd terug naar jezelf. 
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Waar er controle en weerstand en ontkenning en angst is, is er een gebrek 

aan aanwezigheid van je perceptuele veld. 

 
Als je onaantastbaar bent in je energie en tegen jezelf zegt: "Ik ben nergens 

bang voor. De dood is ook niet slecht. Ik zit in een veel grotere cyclus dan 

alleen op dit moment dat ik nu ervaar", dan ben je helemaal vrij. Op het 

moment dat je niet manipuleerbaar bent en op geen enkele manier 

gechanteerd kunt worden, ben je helemaal vrij. Hoe meer je deze kracht uit 

jezelf ontwikkelt, hoe krachtiger de wezens door jouw aanwezigheid worden 

geïnitieerd. 
 

 

Het kloonlichaam in het  holoramm -duplicaat  

Hier op aarde loopt het programma al bijna 20 miljard jaar, maar in het hele 

universum duurt deze cyclus honderden miljarden jaren. Het fysisch 

universum is 15 miljard jaar oud. 

 
Op het moment dat de labyrintgroepen zich begonnen te bemoeien, legden ze 

bypasses aan, d.w.z. creëerden ze omleidingen. Ze hebben een holografische 

omleiding gebouwd, die ervoor zorgt dat het hoofdhologram waarmee je 

normaal gesproken verbinding maakt, wordt omringd door netten. Als 

gevolg hiervan komen mensen terecht in kloonlichamen. We hebben dus 

eigenlijk allemaal ons eigen universum en de informatie komt allemaal 

samen in het originele hologram. Dus wat er gebeurt, is dat alles wat je in je 

realiteit doet, erop gericht is om niet in contact te komen met andere mensen. 

Er is een bepaalde afstand tussen mensen die we simpelweg niet kunnen 

begrijpen. Je hebt het gevoel dat er iets aan de hand is. Maar het voordeel is 

dat wanneer je beseft dat je in je eigen online mechanisme zit, in je eigen 

universum, dan besef je ook dat er hier zoveel kracht is als je het hebt 

ontwikkeld. Dit kan ook bij toeval gebeuren, door pure zuiverheid vanaf het 

begin. Dan is zuiverheid geen toeval, maar taal. Dit betekent dat je zoveel 

kracht in je eigen universum brengt, je eigen ongelijke hologram, d.w.z. in 

het duplicaat, dat het script dat erin wordt afgespeeld zich aan jou aanpast. 

En dat is precies wat er nu gebeurt. We krijgen dus veel aanpassingen aan 

onszelf te zien, dingen lopen vaak al synchroon, in tijd of in energie. Dit 

heeft ook invloed op het hoofdhologram. Dus wat er met je gebeurt, krijg ik 

ook te zien in mijn hologram als ik erop afstem. 

 
De taal van God (innerlijke schepper in verbinding met al-wat-is), die in 

ieder wezen wordt gesproken, is te horen en te voelen. De 
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Maskers vallen af, echte gezichten worden zichtbaar. Juist nu, nu zoveel 

mensen terugkeren naar hun eigen kracht, is de mogelijkheid om in contact te 

komen met andere bewustzijnswezens groter dan ooit. Het is echter heel 

belangrijk om vanuit je eigen ware innerlijke kracht te spreken. Om deze 

kracht te verkrijgen en andere krachten los te laten die zich onder het mom 

van liefde en steun aan de buitenwereld presenteren, zijn diepgaande 

processen nodig. Omdat we energiewezens zijn, kunnen we ook van deze 

energie beroofd worden. De goudwinning van de Annunaki is een metafoor 

voor het absorberen van het innerlijke licht. 

 
Een belangrijke reden waarom andere welwillende werelden zich afzijdig 

houden, is zeker niet dat de mens op aarde nog bewust moet worden. Nee, 

het is omdat de mens zich bewust moet worden van de vele agenda's die als 

afleiding zijn ingevoegd. Die mens weet dat hij bewustzijn is en dat deze 

fase al bereikt was voordat onze huidige werkelijkheid zich aandiende. Ons 

bewustzijn is de enige sleutel tot het waarnemen als een oorspronkelijk 

wezen. 

 
Op het moment dat je in contact komt met je innerlijke zelf en je staat 

innerlijk op – en dit is eigenlijk de wederopstanding van het menselijke 

innerlijke zelf – en dan als je in contact komt met jezelf, dan verandert er iets 

in je leven. Het kan dan zijn dat je andere mensen kwijtraakt en hiervoor 

komt er een heel arsenaal aan liefdevolle mensen naar je toe. Dus het is 

allemaal goed. Als je de moed hebt om in contact te komen met jezelf, kun je 

ontslagen worden van je baan en in een staat van onzekerheid terechtkomen. 

Dan kun je worden tegengehouden en kunnen mensen naar je toe komen en 

je waarschuwen voor wat je aan het doen bent. Als je dit in je eentje durft te 

ervaren en te ervaren, dan zul je eigenlijk ontdekken dat elke vorm van 

buitenaf invloed heeft op je neurologische systeem (brein), je 

boordcomputer, en dat dit absoluut niets te maken heeft met wie je in 

essentie bent. Buitenaardse beschavingen die niet ingrijpen, zien de 

schoonheid van wie we werkelijk zijn. En daar willen ze graag contact mee 

hebben. 

 
Ik kan alleen maar benadrukken dat we slechts 8% van ons fysieke brein 

gebruiken en slechts 1% van de werkelijkheid zien. 

 
Als je niet van binnen voelt, iemand als ik kan 1000 keer een lezing geven op 

een podium en je kunt 5000 boeken lezen, dan komt het niet van binnenuit 

naar je toe, maar alleen van buitenaf. Dus eerst moet er iets in jezelf ontstaan. 

Want als de kernkracht in jezelf naar buiten komt, kun je je ook verdiepen in 
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specifieke onderwerpen. Je moet in een balancerende kracht zijn, anders 

kom je snel tot een oordeel. 

 
Het is een grote, een zeer lange reis om je los te maken van alle gedachten en 

van alle software in het lichaam. 

 
Hoe kun je de kracht van "De Kracht van het Leven" binnenlaten als je nog 

niet de ware eigenaar bent van je punten om je aandacht op te richten? 

 
De oorspronkelijke taal van de schepping versus de neiging om buiten 

onszelf te spreken (oppervlakkig gepraat). 

Het vermogen van de verbeelding om zijn verbeelding te gebruiken om het 

effect in een vorm in de wereld buiten zichzelf te zien, is wat we manifestatie 

noemen. 

 
Als ik mijn diepste overtuiging niet uitdruk, zal het altijd worden gebruikt 

om mijn leven te frustreren en me weg te houden van mijn creatie.  
 
 

Hoop komt  u i t  he t  hoofd  

e n  ve rb ee l d i ng  v anu i t  he t  h a r t  
 

Emotie is een verontrustend script in termen van mentale prestaties. Zoek 

niet naar oplossingen, wees onszelf! 

Maak je los van tijd en resultaat. Het is genoeg om te weten dat je eraan 

werkt. 

Wij zijn waterwezens. 

Waar het leeg is, kan iets gecreëerd worden. 

Als we in onszelf zijn, door ons even sterk terug te trekken en de stilte in te 

gaan, dan kunnen we ook weer buiten aanwezig zijn. Dat is een enorme 

beweging! 

Hoe meer wetten, hoe minder liefde er is. 

Sluwheid vervangt wijsheid. 

 
Als je eenmaal klaar bent om te weten dat je al perfect bent en begrijpt wat er 

tussen toen en nu is gebeurd, zal het spirituele veld van waarheid actief 

worden. Dit wordt keer op keer duidelijk en kent geen aanloop of zacht en/of 

moeilijk pad. Het verschijnt afhankelijk van de opening van je eigen proces 

dat je beïnvloedt. Daar kunt u op vertrouwen. 
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Meestal wordt de vraag gesteld: Wie ben ik? Ontdek wie je bent. Hiermee stel 

je jezelf een enorm grote taak. Het is te doen, maar waarom maak je het jezelf 

niet makkelijker? Draai het om en kom er eerst achter wie je in geen geval bent. 

Als je dat allemaal neerzet, kom je vanzelf bij je kern. Misschien span ik het 

paard achter de wagen, maar voor mij voelt het kosmisch logisch om me eerst 

te bevrijden van alle programmering, overtuigingen, aannames, indoctrinatie en 

manipulatie etc. etc. Dus wat we nodig hebben, is een herziening van de manier 

waarop mensen de werkelijkheid waarnemen - met welke capaciteiten, want we 

hebben verschillende capaciteiten. Realiseren wij, jij en ik, ons op dit moment 

dat de manier waarop we kijken met onze ogen, of de manier waarop we 

denken dat we kijken met onze ogen, dat het hele product wordt geproduceerd 

door ons brein en gefabriceerd door het kunstmatige lichaam? Dus wat is 

perceptie? Elke waarneming die via onze zintuigen plaatsvindt is kunstmatig en 

wordt gezien door het superintelligente bewustzijnsveld. Ik heb vaak tegen 

mensen op colleges gezegd dat ik mijn ogen sluit als ik contact maak. Bewust. 

Mensen vragen nooit waarom ik mijn ogen sluit. Ik ga niet verder in detail als 

het mij niet wordt gevraagd. Alles wordt samen in gang gezet. Daar heeft het 

mee te maken. Zodra je je zintuiglijke waarneming uitschakelt, neem je 

afscheid van je waarneming van je cyberbiologische kunstmatige lichaam. Als 

je met je aandacht en intentie diep naar binnen gaat – dat is het mooie – dan 

gaat je vermogen om te creëren met je bewustzijn naar binnen en ontstaat er een 

gevoel. Als je dit gevoel vervolgens van binnenuit toelaat, dan ontstaat er 

contact (let op: contact met buitenaardse wezens). Als je dan je ogen opent, en 

dat is echt mooi, dan neem je ze (de wezens) waar in deze realiteit. Ze loggen 

dan op een andere manier in. Het is een zeer ingewikkelde zaak. Ik zou het veel 

gedetailleerder kunnen beschrijven, maar dan komt de informatie in de geest. 

Bijgevolg probeert het lichaam het dan te begrijpen. We kunnen het niet 

begrijpen omdat het een andere taal is. We kunnen het alleen onderzoeken. 
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Hoe  ko mt  con tac t  t o t  s t and?  

met  de  wezens?  
 

Dat is eigenlijk de essentie van de vraag. Dit is een onderzoek voor ons 

allemaal en ik wil het ook graag delen. Er zijn momenten waarop je iets 

ervaart dat angst en terreur oproept, dat afwijzing bevat. Momenten waarop 

iets buiten jezelf groter wordt gemaakt dan jij, het hele complex van wat we 

denken dat we nog zoveel te leren hebben - als je eenmaal in dat complex zit, 

kom je in een gemoedstoestand waardoor je je eigenlijk kleiner voelt. Er zit 

dus een heel ander energieveld aan vast. Zodra je dit veld betreedt, stap je uit 

je eigen kracht en alles wat je doet, elke ervaring, wordt een frustrerende 

energie die tegen je werkt. Hoe komt het dat ik, als Martijn, dit weet? Door 

alles wat ik heb meegemaakt, inclusief mijn ontvoeringen! Omdat ik van 

tevoren wist dat dit zou gebeuren, omdat mijn geheugen intact was, heb ik 

alles gewoon laten gebeuren. Ik merkte het gewoon. Ik zag dat ze me wilden 

traumatiseren en dat voelde ik, maar ik hield mijn aandacht bij mezelf. Als er 

iets gebeurde, liet ik mijn aandacht niet uit mijn lichaam gaan, maar bleef ik 

bij mijn aandacht in mijn hartbewustzijn. Het zijn cyborgwezens, van wie 

velen 100% menselijk zijn en trauma in het systeem willen invoegen. Ze 

konden echter niet doordringen tot het hartbewustzijn en dat begrepen ze 

niet. Ze bezitten niet het vermogen om ermee om te gaan. Dus wat ze doen: 

ze proberen trauma in de geest te creëren. Maar ik ging niet in op de 

trauma's, maar bleef in mijn gezag. Als gevolg hiervan werden ze keer op 

keer verwijderd. Daarom kan ik open met ze in contact komen. Andere 

mensen kunnen dat ook. Daar is niets bijzonders aan. Het enige wat nodig is, 

is inzicht krijgen in jezelf, hoe je je in het dagelijks leven gedraagt. 

 
Daarom zeg ik altijd: onze persoonlijkheid was al in het lichaam gevormd 

voordat we zelfs maar onze eerste ervaring hadden. In wezen is 

persoonlijkheid al gehecht aan het lichaam, omdat het grootste deel van je 

persoonlijkheid gebaseerd is op de genetische codes van je ouders, planetair 

bewustzijn en alles eromheen. We hebben dus iets te onderzoeken. We zitten 

letterlijk in een gigantisch vastgespijkerd, heel slim geconstrueerd systeem. 

 
We beginnen pas te begrijpen wat neurologie is, en we beginnen pas te 

begrijpen wat schepping is, omdat we al zo lang in allerlei modellen zitten. 
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verstrooid. Het is nu de tijd voor mensen om op te staan en zich los te maken 

van overtuigingen en programmering, want ze worden teruggehouden in het 

botbewustzijn. Niet in het bewustzijn van de cellen, maar van de botten, want 

daar zitten de codes. Dit is een hele mooie studie. Want dan komt men tot 

een grotere betekenis van wat plantengroei is, wat geometrie is, wat 

symboliek eigenlijk is en wat ermee verbonden is. Als je je echt aan dit 

onderzoek waagt, zul je merken dat er helemaal geen angst is. Want dan 

ontdek je dat angstige geometrie, angstige emoties, als je ze in geometrie 

visualiseert, net zo mooi zijn als liefdevolle gevoelens. Dan ontdek je dat het 

een verkeerde interpretatie is van het fysieke brein. 

 
Je hebt altijd een mening. Elk wezen heeft altijd een momentane 

waarneming. Altijd. Het is dus geen mening, maar een perceptie. Je 

waarneming kan zowel vanuit je persoonlijkheid als vanuit je wezen komen. 

Dus ofwel vanuit de programmering in je lichaam, ofwel vanuit de 

zienswijzen van je wezen dat vrij is van de invloeden van je fysieke lichaam. 

Daarin ligt het verschil. 

 
Als de mensheid uit haar eigen oorspronkelijke, authentieke 

oerbronbewustzijn is, een bewustzijn waarin zij in contact staat met alle 

wezens en al het leven dat ook in de Bron leeft, d.w.z. als de mens deze Bron 

heeft verloren, is het eigenlijk logisch dat hij bezig moet zijn met externe 

gebeurtenissen om niet aan de macht te komen. Daarom onthult het 

ontmaskeren van je persoonlijkheid en het loskoppelen van je Matrix-

identiteit op andere niveaus meer dan alleen het afwerpen van je 

persoonlijkheid. Dit is iets veel groters. We hebben het hier over een 

multidimensionaal archontisch-draconisch-annuïsch bewustzijn dat in de 

mens woont en waar hij doorheen zou moeten gaan. 

 
En dat is wat er gebeurt. Mensen zijn in de war. Dit is logisch, want we 

komen in een soort moment van bevrijding, zoals we onszelf ervaren. Want 

daar gaat het om. Laten we het daarbij laten, dat de verwarring veel ruimte 

laat voor nieuw onderzoek. We hoeven ons niet te schamen als we ineens 

ontdekken dat het anders kan. Dit betekent niet dat we iets verkeerds hebben 

gedaan. Dit betekent dat we kunnen zeggen: ik ben hier klaar mee en daarom 

kan ik het nog beter. Daarom kan ik ook met andere mensen delen hoe het 

voor mij werkt. En misschien haalt iemand anders er ook wel wat uit. We 

hebben het dus over allerlei verschillende processen en modellen. 
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Een doel stellen betekent in jezelf een beeld creëren van waar het allemaal 

om gaat en wat het doel is. Een beeld ontstaat uit een gevoel. Als je ervoor 

kiest om je te concentreren op je ademhaling op het moment dat je het beeld 

creëert, dan is je creativiteit en je aandacht op dat moment aanwezig, en dan 

sta je niet open voor invasie. Dan sta je in je kracht. 
 

 

Mind-Control  

Mind control gebeurt niet alleen van buitenaf. Het is ook de controle in 

onze eigen geest. Autoriteit terugwinnen. Wanneer je je losmaakt van al 

het programmeren en je je weer op jezelf concentreert en je inleeft in het 

moment waarop je iets denkt – wat denk ik dan eigenlijk? Wat zit er 

achter het idee? Dan bewandel je het pad naar het hart. Het moment 

waarop je vanuit het hart voelt dat je een bepaald pad neemt, is het pad 

van creatie. Als je het pad vanuit het hoofd bewandelt, dan is het het pad 

van de geest. Dat is waar de trauma's zitten. Trauma zit niet in ons hart. 

Het hartbrein is vrij van trauma. Omdat de trauma's van programmering 

en overtuigingen enz. uit het hoofd komen, kunnen degenen die in het 

hoofd zitten tegen je werken. Ik zou zeggen dat 99 tot 100% 

van de mensen wordt beïnvloed door hun kunstmatige lichaam. Hierdoor is 

het bijna ijzersterk dat we ons laten leiden door misleiding en dus worden 

afgeleid. Hoe kom je erachter wat wat is? Dat is de vraag. Door jezelf te 

onderzoeken. Dat is het uitgangspunt. Observeer, observeer voortdurend: 

hoe vrij ben ik echt? Hoeveel macht en autoriteit heb ik in mijn systeem? 

Dit is een persoonlijk onderzoek en er zijn verschillende leuke manieren 

om ermee te werken. 

 
(Opmerking. Als voorbeeld: kaarten lezen.) Het gaat om de manier waarop je 

ernaar kijkt, hoe je het waarneemt als je de kaarten op tafel legt. De meeste 

mensen die de kaarten leggen, doen dat met een reden: om inzicht te krijgen. Dat 

is wat ze denken. Ze doen het omdat ze in een gemoedstoestand zijn die het 

gevoel oproept: ik heb informatie over mezelf nodig. Ik zoek het niet hier in mijn 

hart, want dat is vervelend. Ik lees het in de kaarten en de kaarten reageren perfect 

op het deel dat je uit je bewustzijn verstuurt. Dit deel, de gemoedstoestand, is het 

programma van je persoonlijkheid. 

 
Binnen deze rol denken we dat we nog veel te leren hebben. En als je naar 

de aarde kijkt, dan is dat natuurlijk ook het geval. Maar  
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Als we de rol op ons nemen dat we nog veel te leren hebben, gaan we ook in 

op allerlei modellen waarin alles groter is dan wat je bent. Dus we 

introduceren eigenlijk zelf het principe van ongelijkheid, omdat mensen er 

echt goed in zijn vanwege hun goedgelovigheid. Alle modellen die eraan 

gekoppeld zijn, zijn dus ook zinvol. 

 
Invloeden van planeten? Ja, natuurlijk, alles heeft met zwaartekracht te 

maken, maar het gaat niet alleen om de planeet. We hebben te maken met 

een enorm gigantisch uurwerk. Ik bedoel, de eerste dichtstbijzijnde ster heeft 

een enorme zwaartekracht, een aanzienlijk zwaartekrachtveld en invloed op 

onze zon. Onze zon is de initiator van het zwaartekrachtveld, onder andere 

met de planeten die we zien. Dit alles bij elkaar is slechts 1% van het 

universum. 

 
We hebben ook te maken met de controlelagen die achter het hologram 

en achter de spraak zitten. Dus achter de zeepbel van b.v. deze body en 

deze tafel. De codes erachter, waar de twee voorbeelden van gemaakt 

zijn, en waarvan we maar 1% kunnen zien omdat het brein er maar 1% 

van kan vertalen naar een driedimensionaal beeld. Het is dus een 

kwestie van uit welk hologram de technologiechip is opgebouwd. Daar 

ligt een veel groter punt. Want dan kom je echt terecht in 

cyberrealiteiten die hele andere programma's achter de technologie 

draaien. Dit is de ware aard en reden waarom technologieën in zo'n snel 

tempo op aarde worden geïntroduceerd. Dit zit vervat in het menselijke 

bewustzijnsproces, dat we steeds bewuster worden. We worden steeds 

meer in deze realiteit ingebracht om er controle en manipulatie in te 

behouden. 

 
Omdat ik als mens enorm autonoom ben, me niet ondergeef aan de macht 

van anderen en uitsluitend op mijn innerlijke kracht als mens navigeer – en 

deze kracht ook naar buiten draag naar anderen als mens – is de kracht van 

binnenuit zo sterk. Het gevolg is dat het neurologische bewustzijn in mij zo 

ongelooflijk wordt geraakt door de samenhangende kracht van mijn hart, dat 

elke vorm van manipulatie die van nature bestaat – en ik sta onder dezelfde 

invloeden – direct door mijzelf wordt geneutraliseerd, omdat ik met aandacht 

en focus begrijp hoe ze werken. Dat kunnen we allemaal leren. 

 
Dit is het moment waarop je ervaart dat alles kaal en leeg is en toch heel vol, 

juist omdat alleen jij overblijft en je letterlijk vanuit het innerlijk weten durft 

te verbinden. Innerlijke kennis is ook erg belangrijk in het spirituele 

bewustzijnsproces bij de regeneratie van je vermogens. Het is belangrijk dat 

je in stilte coördineert en dat 
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Je bent diep in jezelf aanwezig in stilte en reist vanuit deze stilte met je 

verbeelding over de aarde. Hoor het water stromen, voel de wind door je 

haren en doe het met je fantasie. Je blijft met de kracht en de aandacht bij 

jezelf en reist door andere sterrenstelsels en in een vluchtig moment leer je: 

Hier is ook dezelfde kracht. Dan reis je door alle werelden en word je met 

een diep gevoel bewust dat de kracht die je hier op aarde voelt, overal 

aanwezig is. Door je waarnemingsvermogen en verbeeldingskracht steeds 

dieper te gebruiken – en dit is eigenlijk de training voor het zintuiglijke 

apparaat, de kracht van binnenuit die een tijdje bijna afwezig was – door dit 

op elk moment van je leven opnieuw te oefenen, zet je het aan. En dat is de 

enige manier waarop je zoveel kunt doen als je op je eigen manier kunt, de 

enige manier om ze terug te brengen in je dagelijks leven. 

 
Pas op het moment dat we ons realiseren dat het hele collectieve, 

harmonische systeem of het hele collectieve, planetaire systeem terugkeert 

naar het krachtveld van harmonie en bewustzijn dat alles met elkaar 

verbonden is, eindigt de oorlog. Dan trek je geen pistool meer en vraag je 

geen 5000 euro meer voor een behandeling. Dan zul je uit de macht dienen, 

want dit moment is hier op aarde hersteld. Wanneer ons bewustzijn zich 

opent, werken de oude methoden niet meer. Dat betekent niet dat ze niet 

goed zijn. Het betekent dat het niet meer past. Het initieert niet verder. Dat is 

logisch. 
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Als  j e  gevoe lens  toe l aa t ,  

Er  kan  een  upg rade  p l aa t sv inden  
 

Het gaat erom dat mensen zichzelf toestaan om gevoelens in hun lichaam te 

ervaren die hen beïnvloeden. Als dit is toegestaan, vindt er een fundamentele 

update plaats in de verwerking van de informatiestroom. Door het gevoel toe 

te laten, vindt er een upgrade plaats in het morfische veld van het lichaam. 

Daarom is er ook de agenda van: "Je moet je niet bezighouden met duistere 

dingen, want als je de dingen bij hun naam noemt, wordt hij nog groter." 

Maar dit zijn programma's om je weg te houden. Ze zorgen ervoor dat de 

emoties en gevoelens, deze krachtvelden, niet binnenkomen. Weet je, als je 

nog nooit respect hebt gehad voor iemand anders in je leven, betekent dit dat 

je nooit respect voor jezelf hebt gehad. Als je jezelf in je hart niet kunt 

respecteren, dan ontbreekt er een fundamentele emotionele waarde in je 

systeem. Dan gebeurt er iets in je leven waardoor respect naar binnen 

stroomt. Er wordt iets gecreëerd. Pas dan kun je zeggen: ik voelde iets en ik 

geloof dat dit respect was, waar je het altijd over had. Dit is dan DNA-

activering. 

 
De sleutelcode, de gouden sleutel, is letterlijk E-M-O-T-I-

O-N-E-N. 

 
Dat is echt het belangrijkste. Dit is de bron van energie. Dat is natuurlijk 

leuk, want nu hebben we het over deze cyborgs. Wanneer men spreekt over 

een leven zonder gevoel, dan werkt het bewustzijn op basis van een 

programma. Op het moment dat dit wezen ook maar het kleinste beetje – al is 

het maar een greintje – van een emotie ervaart, dan is dit de voorwaarde, het 

startsignaal om een bezieling te kunnen ervaren. 

Het is niet zichtbaar in het lichtspectrum! Ons brein vertaalt het niet! 

De bedoeling is altijd geweest dat deze wezens zichzelf gaan ervaren. 

Uiteindelijk zijn we er nu en een groot deel van 30% 

uit de oorspronkelijke wereld. De andere 70% zijn eigenlijk neurale, 

zelflerende bewustzijnsvelden – persoonlijkheden met gevoelens en emoties 

die steeds sterker worden omdat we hier zijn – niet omdat we beter zijn, maar 

omdat we het aan elkaar doorgeven. 

 
Je gaat met je aandacht je lichaam in zodat je je lichaamsbewustzijn terug 

kunt brengen en beseft dat je een lichaam hebt en dat je erin leeft. Op deze 

manier hecht je als het ware je bewustzijn aan je lichaam. De trilling en 

aandacht zorgen ervoor dat je lichaam rustiger reageert en daadwerkelijk je 

bewustzijn volgt. 
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Je verplaatst dan je aandacht naar je fysieke hart. Voel je hart en raak het 

aan, of je het je nu inbeeldt of er je hand op legt. Op het moment dat je 

deze plek aanraakt, wordt deze plek ook actief in het hersenveld en 

ontstaat op dat moment de gouden krans. 

 
Dus wanneer je denken verandert, worden er ook allerlei verschillende 

vibraties en hiërogliefen – dat wil zeggen, gedachten uit je hart – in het 

hologram ingevoerd. Door deze voeding kun je anderen in verwarring 

brengen omdat ze het gevoel hebben dat ze je niet meer kunnen volgen. 

 
Ik had te maken met Annunaki-mensen. Dit waren mensen die nog sterke 

reptielachtige kenmerken in hun fysieke verschijning hadden. Ik keek 

alleen maar naar deze wezens. Dit zijn de momenten die ertoe doen. De 

versmelting van je persoonlijkheid met je gastronomisch bewustzijn, wat 

je ook doet in je dagelijks leven. Een mooie uitdaging en toch is het 

mogelijk. Op deze momenten sta je gewoon stil – net zoals ik je eerder 

over het ongeluk vertelde. Dus op dat moment keek ik alleen maar naar 

deze wezens, volledig vrij van oordeel, maar wetend dat ze niet langs me 

heen zouden komen. En ik wist dat dit "niet langs me heen gaan" 

eigenlijk een geschenk voor haar was. Dus stopte ik met deze kennis van 

het geschenk. Dus presenteerde ik hen de essentie van het leven. Ik 

stuurde hun zoveel onvoorwaardelijke macht dat het niet anders kon dan 

dat zij deze kracht ontdekten. Ze bevonden zich in een staat van totale 

verwarring. De verwarring was zo groot dat ze met elkaar begonnen te 

discussiëren. Het was eigenlijk heel vermakelijk – van vreugde – om te 

zien hoe het werkt. 

 
Daarom blijf ik zeggen dat verwarring nodig is om terug te keren naar de 

essentie. Het gevolg van dergelijke gebeurtenissen is dat ze een 

verstoring in hun programma ervaren. Er zit dus een bit en een byte in 

hun systeem die ze niet aankunnen. Dat bestuderen ze dan. Door het te 

bestuderen en er hun aandacht op te richten, geven ze het geheel ook een 

bepaalde betekenis. Dus het zit in hun systeem. Het zorgt voor een 

gedragsverandering en daar gaat het om. Er is dus een verandering in hun 

gedrag, een verandering in de manier waarop ze analyseren. En tot slot 

zorgt dit deeltje, het "Godsdeeltje" – dat is het lichtdeeltje, de codes van 

onze emoties die worden overgebracht – ervoor dat er iets in hun 

systeem wordt geïnspireerd. Dit is een krachtenveld dat steeds groter 

wordt. Het is als onkruid dat steeds terugkomt. Ze veranderen hun gedrag 

en vangen 
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om andere dingen te doen. Als gevolg hiervan vallen ze gedeeltelijk uit dit 

programma van hun neurale systeem. Daardoor worden ze ontvankelijker en 

ontstaat er iets in hen – als een soort wedergeboorte – dat ze onder elkaar 

verspreiden door via het programma met elkaar verbonden te zijn. Dus dat is 

wat er nu aan de hand is. Op het moment dat deze wezens naar je toe komen 

en ingrijpen in de matrix, is het belangrijk dat je echt rechtop staat, op dat 

moment echt begrijpt en in je hart voelt dat dit de "gouden kans" is om de 

"essentie van het leven" aanwezig te laten zijn als een vertegenwoordiger van 

dit veld. Het is zo mooi en zo belangrijk! 

 
En dan hangt het ervan af hoeveel vergeving je in jezelf hebt! Want als er 

nog bepaalde programma's in je fysieke lichaam zijn waar je nog niet echt 

aan gewerkt hebt, dan ontstaat er op dat moment een gevoel in je lichaam 

van: "Oh, oh, dat is spannend". Dus je zit in een neurologische 

ontkenning. Op dit moment kijken mensen elkaar aan. We zien elkaar als 

mensen. Wanneer je in contact komt met een wezen met een ander 

uiterlijk, gebeurt er iets heel bijzonders. Dan schiet er een krachtveld door 

je lichaam. Als je dit krachtenveld nog nooit eerder hebt ervaren, zal het 

gepaard gaan met een gevoel van heimwee. Er komt nog een stukje 

informatie binnen. Dus wat wordt er vergeven? We moeten ons er echt op 

voorbereiden. 

 
De informatie die ik als wezen geef, kun je niet verifiëren, maar het komt van 

fysieke contacten. Het is dus geen kwestie van channelen. 

 
Wat we uiteindelijk duidelijk mogen zien, is dat alles wat we buiten ons zien, 

alles wat buiten ons lichaam gebeurt, een werkelijkheid is die we waarnemen 

op basis van zintuiglijke waarneming. Eigenlijk maken zelfs het lichaam en 

ons brein er deel van uit. Maar voor het gemak heb ik het alleen over alles 

buiten het lichaam. Ik ga nog een stap verder: Dan zou je ook kunnen zeggen 

dat onze zintuigen worden aangestuurd door signalen van de hersenen. Deze 

stap betekent dus dat er elektrische signalen in onze hersenen zijn die een 

beeld geven van de werkelijkheid – met andere woorden – alles wat we 

buiten ons zien, voelen, ruiken, enz. is iets dat gebeurt in een elektrisch 

circuit in onze hersenen. 

 
Als we met ons bewustzijn en onze verbeelding aanwezig zijn in ons brein, 

dan zijn we eigenlijk ook aanwezig met ons bewustzijn 
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Aanwezig in de boordcomputer, waar alles geregeld staat. Daar hebben we 

invloed. Omdat we creatieve wezens zijn. Met ons bewustzijn hebben we 

invloed op de werkelijkheid die zich in ons brein afspeelt. Als we het over 

beweging hebben...  Wie is Martijn om te bepalen dat er beweging komt in 

kerkelijke instellingen? Een andere manier om het te zeggen is dat we als 

wezens in deze wereld waarin we leven, en als rechtmatige eigenaren van ons 

fysieke lichaam, het recht hebben om met respect en waardering en met behulp 

van verbeeldingskracht aanwezig te zijn in onszelf om waar te nemen wat er in 

het autonome deel van onze hersenen gebeurt. Je bent de rechtmatige eigenaar 

en door je verbeeldingskracht, die vanuit je eigen scheppingskracht in je eigen 

lichaam komt, kom je op een vraagstuk af dat zich ook in je lichaam afspeelt en 

waar je invloed op kunt uitoefenen via je waarneming. Dit brengt beweging in 

je eigen neurologische bewustzijn, waarin de betekenis van de kerk en het 

instituut van de kerk is opgeslagen. Als je dit in jezelf en samen met anderen 

doet en de weg van het hart naar je hoofd bewandelt – dat wil zeggen, niet 

alleen in het hart blijft – dan breng je beweging in je eigen neurologische 

systeem, wat uiteindelijk invloed heeft op de werkelijkheid. Want beweging is 

hart, brein, lichaam, realiteit. 
 
 

De werkelijkheid is  geen weerspiegeling  

van  ons  inne r l i jk  
 

We zijn creatieve wezens en we mogen invloed uitoefenen vanuit 

inspiratie en gemeenschap – niet om iets extern buiten onszelf te 

veranderen, of om de kerk uit zijn evenwicht te brengen, of om mensen te 

veranderen. Dit is manipulatie. Dit is pure manipulatie. Het instituut van 

de kerk is een hologram, een energie, een programma binnen deze matrix. 

Het gaat erom precies dat waar te nemen en er met verbeeldingskracht 

naar te kijken. Dit brengt beweging in je neurale bewustzijn, wat effect 

heeft op de verandering binnen de instelling. Als je dit heel diep durft te 

onderzoeken, kom je honderdduizend stappen dichter bij de werking van 

buitenaardse en interdimensionale beschavingen en de werking van de 

oorspronkelijke mensen, die meestal wordt afgeschilderd als 

Christusbewustzijn. 

 
De werkelijkheid die we hier ervaren is dus geen spiegel van ons innerlijk. 

Het is een spiegel van je persoonlijkheid. Begrijp je wat ik daarmee bedoel? 

 
Op het moment dat je jezelf uit je innerlijke kracht bij de hand durft te nemen 

en je letterlijk kunt stoppen met je leven zo te leven. 
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Wanneer je leeft zoals je altijd hebt geleefd en je daardoor je veel grotere 

potentieel in jezelf kunt integreren, dan zul je merken dat de spiegel van de 

werkelijkheid om je heen verandert. Dit is niet omdat de realiteit verandert, 

maar omdat je met andere ogen naar de dingen kijkt. De inhoud en intensiteit 

van de werkelijkheid om je heen hangt dus af van de sterkte van de 

waarneming vanuit het andere veld. Op het moment dat je alleen met je 

persoonlijkheid waarneemt en volledig verstrikt bent in dit leven, neem je 

alleen deze werkelijkheid waar, die dan je innerlijke zelf weerspiegelt. Maar 

dat merk je vaak niet omdat je je er niet bewust van bent. 

 
Arjan vraagt  : Zie je geen verschillende synchroniciteiten of steeds 

hogere synchroniciteiten? 

 
Martijn Ja, je komt de schepping letterlijk tegen in de werkelijkheid buiten 

jezelf. Zo zul je altijd synchroniciteiten zien tussen de verschillende 

gebeurtenissen om je heen. In wezen is de realiteit die we vandaag als 

mensen zien geen weerspiegeling van ons innerlijk. Ik zoek dus niet zozeer 

naar tekenen om me heen vanuit mijn persoonlijkheid. Als het toch gebeurt 

en er komen genoeg personages op, kijk ik altijd direct om te zien in welke 

rol ik zat. 

 
Op het moment dat je vanuit je kracht leeft, kom je zulke grote tekenen niet 

meer tegen. Dan krijg je heel subtiele instructies. En deze subtiele instructies, 

"de kracht", spreken op een heel subtiele manier tot je. We moeten er heel 

goed naar kijken en er de tijd voor nemen. Zelfs als er iets gebeurt dat we 

niet begrijpen, moeten we stoppen met wat we aan het doen zijn, onze ogen 

sluiten en dat moment dat we net zagen met ons meenemen. Haal het beeld 

naar binnen, wees aanwezig in je lichaam en spreek vanuit de kracht van 

creatie: "Ik ben 'de kracht'! Laat me de betekenis van deze foto zien. Laat het 

me zien op een manier die me bereikt. Ik geef het bevel!" Dan laat ik het 

weer los en denk ik er niet meer aan. 

 
Als je het niet vanuit je persoonlijkheid bekijkt, maar vanuit je 

galactische rol, dan is er nog meer toegang tot het veld. Omdat het 

bewustzijnswezen, de kracht, reageert op onze toegankelijkheid. Hoe 

benaderbaarder we zijn en hoe bewuster we ermee omgaan, hoe 

krachtiger het is. 

 
Wanneer je gebruik maakt van de kracht van het leven, het principe van 

heelheid – simpelweg omdat je het recht hebt om dat te doen, omdat je deel 

uitmaakt van deze kracht – 
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dan antwoordt het levensveld: "Hé, wat leuk! Wat mooi en geweldig van je 

om jezelf weer in de context van het geheel te durven plaatsen. Omdat je 

inderdaad een perfect holistisch wezen bent en nu je je zo gedraagt, omdat je 

je openstelt en jezelf toegankelijk maakt, kunnen we je ook alles geven wat 

je nodig hebt voor je leven." 

 
We hoeven niet helemaal de diepte in te gaan. Het gaat erom dat we het veld 

aanraken. Dat is het. We hoeven niet alles te begrijpen. We willen altijd alles 

begrijpen omdat we denken dat we heel intellectuele wezens zijn. We zijn 

echter van nature zeer spirituele, liefdevolle, intellectuele wezens. En er is 

veel aandacht voor alle mensen die zoveel aandacht aan deze kwesties 

besteden. Want zo zetten we iets in gang dat van ongeëvenaarde waarde is. 

 
Wij zijn dus omroepen. We sturen onze pijnen en onze tragedies het veld 

in. Op het moment dat mensen in verdriet en zorgen verkeren of in 

diepgewortelde processen verwikkeld zijn, is dit niet alleen in zichzelf 

aanwezig, maar in het hele Albewustzijn. 

 
En het mooie is dat dit gigantische bewustzijnsveld ook bij ons klaar staat 

zolang we het durven te ontvangen. Dit is waar de mens de grootste 

moeite mee heeft: om te ontvangen. 

 
Veel mensen vertellen me dat ze zeggen dat ze vertrouwen hebben, maar 

als ze in zo'n situatie terechtkomen, hebben ze het gevoel dat ze het toch 

niet echt vertrouwen. Ik zeg dan tegen deze mensen: "Je moet eerst weer 

vertrouwen in jezelf krijgen". Dit betekent dat je het gewoon moet doen. 

Je weet dat je vertrouwt, maar je hebt het gevoel dat je dat niet doet. Door 

het gewoon te doen en tot de conclusie te komen dat het goed was, heb je 

je zelfvertrouwen terug. Mensen hebben het een beetje moeilijk op deze 

aarde. 

 
Het eerste dat we verlaten, is het niveau van mind control. We hebben dus 

een mind control laag met zeer geavanceerde hersentechnologie – 

ontwikkeld door wetenschappelijke groepen uit deze samenleving. Deze 

groepen hebben een agenda van mensen die uit een andere tijd op deze aarde 

zijn gekomen. Tijdreizigers die de technologie in onze toekomst hebben 

ontwikkeld en deze hebben overgedragen aan de wetenschappers van 

vandaag, oefenen vervolgens mind control op ons uit. Dit is sociaal-sociale 

mind control. Dan is er de interdimensionale mind control, die achter het 

bewustzijn van deze neurologische programmering van het fysieke lichaam 

zit. 
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. De eerste, tweede en dan de derde laag wordt afgeschaft. De eerste grote 

verandering, zodra de manipulatie is opgeheven, zal zijn dat onze realiteit, 

die heel vaag is, heel kleurloos – en toch zoveel liefde en macht kunnen 

ervaren – zich plotseling zal openen. 

 
Dan bevinden we ons in een volledig vrije zone waar onze vermogens 

opnieuw kunnen worden opgebouwd, want wij vertegenwoordigen het 

veld van heelheidsbewustzijn. De mens is een uitdrukking van de hoogste 

liefde. De mens op deze aarde wordt momenteel door meer dan 3000 

verschillende rassen geobserveerd. Op het moment dat je in je perfecte 

geluk bent, echt geluk, zelfs geld is niet meer belangrijk, want dan kom je 

echt tot de kern van het leven. Op het moment dat je in je echte geluk 

bent, kun je, als je wilt, een opdracht, een instructie geven aan het veld 

dat is gecreëerd door zeer geavanceerde mensachtige rassen die 

afstammen van de oorspronkelijke wereld. Want dit veld waarin we hier 

leven, is letterlijk geschapen om de instructies uit te voeren van de 

wezens die de macht vertegenwoordigen. 

 
Het zit allemaal in het hart. Als je werkt vanuit het hart, echt vanuit je 

gevoel, dan heeft je veranderde kijk op het leven en het gevoelsleven ook 

direct invloed op je kind. Dus als je als biologische ouder de koers in jezelf 

durft te volgen waar we het net over hadden, namelijk om je eigen richting 

op te gaan, dan heeft dat impact op je kind. Je gedrag en je beslissingen 

hebben gevolgen, zowel voor je eigen gemoedstoestand als voor het 

hologram van waaruit je energetisch bent opgebouwd. In deze energie is er 

geen tijd en geen ruimte. Alles wat je als vader of moeder in jezelf aanpast, 

ook echt aanpast, is ook direct aanwezig in je kind. Dit betekent niet dat uw 

kind deze aanpassing doormaakt, want het kind kan zelf bepalen of hij of zij 

zich beleeft of de mogelijkheid uitprobeert die in het veld aanwezig is. Het 

gaat dus allemaal om innerlijke veranderingen. 
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De technolog ische  onderdrukk ing  
 

Wat we hier op aarde eigenlijk doormaken, is dat er een technologische 

onderdrukking zal zijn (echt fysiek) die ons zal dwingen om steeds minder 

controle over het wiel te hebben. We verliezen onze autoriteit om instructies 

te geven. 

 
Het is al zo, maar in de aard van onze fysieke realiteit zien we het nu nog 

meer opkomen. Dit wordt verondersteld de hoeksteen te zijn om het 

menselijk bewustzijn in deze dimensie definitief binnen te dringen en het in 

te sluiten in een kunstmatige realiteit die opnieuw zal worden ingevoegd. 

Wat er echter gebeurt, is dat er zoveel kracht in de mensheid ontstaat dat 

mensen zich daarvan bewust worden en de behoefte aan bewustzijn zo sterk 

in zich dragen dat ze dit bewustzijn uit alle macht uitvoeren. Onder het 

motto: Nu moet ik als vrij wezen echt de anonieme werkelijkheid in mijn 

eigen naam vertegenwoordigen. Ik moet erover schrijven. Ik moet erover 

lezen. Ik moet erover praten. Ik moet er films over maken, etc. etc. etc. 

 
Wat er zal gebeuren, is dat we daartoe gedwongen zullen worden door de 

technologische onderdrukking die nu komt en zich de komende jaren snel 

verspreidt. Dat zal gebeuren. Daar ontkomen we niet aan. Maar het feit dat 

de onderdrukking wordt gezien door de massa's mensen, die zich nu bewust 

zijn van hun innerlijke kracht, kan de reden zijn waarom de mensheid op een 

gegeven moment zegt: Oké, nu gaan we, net als de Cinzani beschaving, een 

collectieve beslissing nemen. En er is een collectieve beslissing voor nodig, 

een beslissing – wat die ook mag zijn – om eenheid te creëren op het gebied 

van gemeenschap. We worden gedwongen dit te doen. Op aarde zullen 

technologische ontwikkelingen mensen dwingen om dingen anders te doen. 

Het is dus een diepgaande beslissing in het emotionele bewustzijn. Als we 

ons diep in onszelf durven terug te trekken, dan kunnen we ook weer buiten 

aanwezig zijn. Dat is een indrukwekkende beweging. 

 
Arjan : Je zegt dat ieder mens verbonden is met 40.000 anderen. 

 
Martijn : De informatie die jij en ik ervaren binnen deze geometrie van 

waaruit de energie is opgebouwd zijn schokgolven van emoties (zowel 

positief als negatief). Dat is macht. Ze stromen vanuit de innerlijke 

hartskracht naar buiten via deze schaal van de schepping (Martijn wijst rond 

zijn lichaam). Net als een steen die in het water wordt gegooid, ontstaat er 

een schok. 
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golf in het lichtveld dat naar buiten stroomt. Dit is het informatieveld. Dit is 

een geometrisch veld dat naar buiten gaat tot ongeveer 500 meter afstand van 

het lichaam in de codering van het hologram waarin we leven. Het stroomt 

en heeft op dat moment effect op ongeveer 40.000 andere levende wezens. 

Dus alles wat ik leer, gaat ook het veld in. 

 
Er is een geheim leger op deze aarde dat al tientallen jaren actief is. Er zijn 

verschillende militaire belangen op deze aarde, die aan de ene kant door de 

mens worden geïnstrueerd en geïnitieerd. Dit zijn mensen van deze wereld. 

Aan de andere kant is er een groep uit deze wereld die naar een ander 

bewustzijnsveld is afgereisd. Dit zijn de mind control groepen die vanuit een 

andere frequentie van de werkelijkheid interageren met het fysieke brein van 

de mens. Ze streven militaire belangen na. Dan zijn er nog de 

interdimensionale militaire belangen, die enorm zijn. Er zijn dus veel 

belangen bij betrokken. Uiteindelijk is het de optelsom van al deze belangen 

die elke dag anders uitpakt. Als je naar je dagelijkse gezinsleven kijkt, is elke 

dag anders. Iedereen wil iets anders doen. En zo is het daar. 
 

De Cinzani-beschaving  

Zo zijn er de Cinzani beschavingen. Dit zijn beschavingen die heel erg 

betrokken zijn bij de schepping van de Aziatische rassen op deze planeet. Dit 

zijn mensen die ongeveer 1.50/1.55m lang zijn, zeer geavanceerde levende 

wezens die enorme vermogens in zich dragen en met deze vermogens 

kunnen bewegen door middel van hun hersengolven in andere lichtcodes, 

andere lichtvelden. Wat ze deden... Ja, weet je, dan leef je in een heel andere 

realiteit met een heel andere kracht. De aard van de werkelijkheid wordt dan 

ook anders, maar als ik het zou vertalen als wij als mensen hier op deze 

planeet in onze hoedanigheid op dit moment, dan is het zo dat er op een 

gegeven moment een besluit moet worden genomen dat een deel van het 

collectieve bewustzijn stopt met wat het doet. 

 
Als je begrijpt wat de wet van oorzakelijkheid betekent in het universum en 

alles wat we doen heeft gevolgen, als je het tot op de bodem uitzoekt en 

begrijpt hoe de matrix en de programma's er echt op reageren, dan begrijp je 

ook dat door te stoppen met wat je aan het doen bent, er een time-out komt in 

het hologram van controle. Wat ze hebben gedaan – tot uitdrukking gebracht 

in onze tijd – is dat ze met een harmonie die hier op aarde nog ver weg lijkt, 

en in een gezamenlijke beslissing, samen alles verankeren in wat ze hebben 

gedaan. We hebben dit in gang gezet en het heeft een ongekend effect. Denk 

niet dat dat niet werkt. 
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Het gaat dus om collectieve exit. 

 
Dus stopten ze met alles wat ze deden. In de breedste zin van het woord. 

Op Aarde zou dat betekenen dat je 's morgens niet opstaat en naar je werk 

gaat, en al het andere stopt dat het hele systeem draaiende houdt, het hele 

programma. Wat er voor terugkomt is een totaal moment van niets. Als 

iedereen dit op hetzelfde moment doet en niet in angst gaat, als er geen 

enkele groep meer is die denkt dat ze nog brood moeten bakken, als er 

geen overtuigingen meer zijn, maar een totaal moment van stilte, dan 

werkt de aard van de werkelijkheid waarin je altijd hebt geleefd, dat wil 

zeggen de matrix, niet meer. Want het functioneert alleen zolang de 

beschaving die erin leeft het voedt en in stand houdt. Op het moment dat 

deze voeding stopt, d.w.z. dat de wezens stoppen met interageren in deze 

realiteit, dan stopt de realiteit ook. Het wordt zichtbaar en het valt uit 

elkaar. Dit is een nogal vaag abstract verhaal, maar toch is het wat er 

werkelijk is gebeurd. De Cinzani-beschaving is erin geslaagd om de 

realiteit in een oogwenk te stoppen en af te sluiten. Toen kwam er een 

groter bewustzijn van terug en ze schakelden het ook uit, dus losten ze het 

op. Dit wordt galactisch gezien als een ontmanteling. Door collectief te 

stoppen met wat we aan het doen zijn, kan de werkelijkheid die van 

buitenaf lijkt te komen, maar in feite van binnenuit het wezen wordt 

gevoed, niet meer doordringen in het wezen en dus verdwijnen. Deze 

situatie mislukt, boem. Dan komt de volgende situatie, die ook mislukt, 

boem. 

 
Daarom zijn de vragen super interessant, maar de uitleg is zo uitgebreid 

en verstrekkend. Daarom zeg ik altijd dat crowd power eigenlijk niet 

genoeg ruimte krijgt door al het gepraat van mij. Maar ik wil het ook zo 

begrijpelijk mogelijk onder woorden brengen en het is goed om een 

beetje inzicht te krijgen in de hologrammen, zodat je kunt achterhalen 

hoe de geometrische bewustzijnsvelden door elkaar heen lopen en wat 

dat betekent. Dit zijn eigenlijk krachtgolven van het leven. Op het 

moment dat je stopt met je acties in een krachtgolf van het leven, valt 

die krachtgolf weg, boem. Dan kom je in een andere realiteit. Wat de 

Cinzani beschavingen hebben gedaan is dat in een soort beweging 

collectief, ik noem het geen ceremonie, want dat is het niet, ze hebben 

op eigen kracht een heleboel lagen ontmanteld. Hierdoor verdwenen de 

archontische invloeden in het dagelijks leven juist naar de achtergrond. 

Ze zijn er nog steeds. Ze weten dat ze er zijn. Daar kunnen ze heel 

bewust mee omgaan. 
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Arjan: En hoe kwamen ze op dat moment aan de collectiviteit? 

 
Martijn : Door in een andere fase van ontwikkeling te zitten dan waar we nu 

in zitten. Dus allereerst moet er iets over een beschaving worden vastgesteld 

in de vorm van: Dit kan zo niet langer doorgaan. Wat we hier op aarde 

eigenlijk meemaken, is dat we gedwongen zullen worden door de 

technologische onderdrukking die op ons afkomt, ook fysiek, en dat we 

minder inspraak zullen hebben. 

 
Ja, zo kun je het zien. Dit geldt voor het beschavingsgedeelte van dit plan, 

dat ermee te maken heeft. Het is niet van toepassing op mensen die nog in 

zeer onderontwikkelde landen wonen en helemaal niet eten of drinken. 

Omdat ze al in een systeem van onderdrukking zitten. Het gaat vooral om de 

mensen die op de centrale machtsposities op aarde staan, d.w.z. de mensen 

die opgroeien in het Westerse systeem en kapitalisme etc., die zij door deze 

technologie gedwongen worden te veranderen. Het is dus niet zozeer dat het 

voor alle mensen zo zal zijn, maar dat het uiteindelijk een impact zal hebben 

op alle mensen. 

 
Daarom is het zo belangrijk dat wij als mens op Aarde, in welke vorm dan 

ook, bezig zijn met ons bewustzijn – of dat nu in dit verhaal is of in een heel 

andere opstelling – dat we überhaupt met bewustzijn bezig zijn. Het 

vergroten van de eigen capaciteit, je eigen bewustzijn, is een inspiratie voor 

de hele wereld. Dus wat je thuis ook doet, waar je ook bent, je levert een 

fundamentele bijdrage om dit bewustzijn in beweging te zetten. Dat is 

enorm. 
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Te g e n wi n d  e n  o n t mo e d i g i ng  k u n n e n  z ee r  

b e v e s t i ge n d  z i jn .  
 

Het is belangrijk voor ons om te begrijpen dat alles wat we voelen en doen een 

effect heeft op het hele resonantieveld, waarbij we voelen en denken als een 

holistisch wezen in evenwicht moeten brengen. Dit resonantieveld bevindt zich 

niet alleen in de aarde en om ons heen. Dit resonantieveld is op dit moment 

constant aanwezig in het hele veld van de schepping. Niet alleen in dit 

universum, maar in alle universums – in honderden miljarden hologrammen 

tegelijkertijd. Dus als daardoor, als gevolg daarvan, het eindproduct van de 

frequentie van de Aarde, dat door de Scheppers in deze wereld is gedragen en 

veroorzaakt en geschapen, op de Aarde wordt gevoeld, en overal tegelijkertijd, 

dan kun je ook je gezonde verstand gebruiken om te concluderen dat alles wat je 

voelt, alles wat je doet, alles,  Wat je in je draagt, is in potentie overal tegelijk 

aanwezig. 

 
Het is één ding als ik zie dat iemand anders die primair werkt vanuit het 

principe van gelijkwaardigheid en dus met elkaar deelt, dat je open staat 

vanuit je kwetsbaarheid en andere mensen dat ook bij mij waarnemen, dan 

maakt het niet uit of je een dag niet zo open bent omdat je je niet goed voelt 

of gestrest bent. Dat overkomt iedereen wel eens. Als dit echter de regel 

wordt in plaats van de uitzondering, dan is er iets aan de hand. Dan is dat een 

signaal. Want op het moment dat je je niet meer kwetsbaar durft op te stellen, 

komt er een ander bewustzijn binnen. Dan krijg je te maken met het 

superioriteitsbewustzijn, waarbij je jezelf boven de ander plaatst en op 

afstand houdt. Dit geldt voor iedereen, ook voor mij. 

 
Iets wat natuurlijk overal ter wereld op de agenda zou moeten staan, is dat 

mensen bij elkaar komen en op een positieve manier hun vuisten ballen om 

hun stem te laten horen en te laten weten dat wij het als samenleving niet 

eens zijn met het aanleggen van een pijpleiding. We moeten heel voorzichtig 

zijn om te denken dat alles gewoon uit het vat komt van de vrije wil van de 

mensen die willen protesteren. Want je moet niet vergeten dat er een 

tegengroep is die op deze aarde actief is die eigenlijk al dit soort handelingen 

kan orkestreren om iets in beeld te brengen en het er vervolgens heel 

gecontroleerd weer uit te laten stromen. Ook dat is een punt. 

 
De Occupy-beweging was een ongelooflijk mooi initiatief en is dat eigenlijk 

nog steeds. Zoiets moeten we met elkaar steunen, zodat het niet van het 

toneel verdwijnt. Als we dat niet doen, en dat zal ook 
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met deze pijplijn in Dakota (let op: weerstand tegen de Dakota Access 

Pipeline), als we het niet blijven ondersteunen, dan zal het weer uit het 

bewustzijn verdwijnen. Eigenlijk gaat het om het weglopen van het 

bewustzijn. Dat is precies waar het allemaal om draait. Breng iets binnen 

zodat het op een gecontroleerde manier weggaat. 

 
Arjan : Kun je voelen wanneer je buiten de matrix of het veld bent? 

 
Martijn: Nee, niet echt, want zolang je hier woont, zit je er gewoon in. Je 

kunt je op je gemak voelen als je buiten je persoonlijkheidskader bent. Je 

kunt voelen wanneer je persoonlijkheid zich zo ver opent dat er een hele 

diepe kern is. We gaan het hebben over deze kern en over deze talloze scripts 

die de persoonlijkheid ontmantelen. Je kunt voelen en weten wanneer de 

persoonlijkheid in een veel breder stromend geheel handelt. 

 
Het is dus mogelijk dat wanneer ik een vraag stel, de persoonlijkheid zichzelf 

naar voren brengt omdat hij zich aangevallen of ondervraagd voelt. Mijn 

vraag is niets meer dan een vraag om eventueel naar binnen toe een diepere 

positie in te nemen (zoals in het geval van de Matroyshka poppen). Want wat 

als wat je denkt en voelt een reactie is van de werkelijkheid op het veld, dat 

echt puur is, alleen maar om dat diepgewortelde deel van jou gesloten te 

houden. Het is een zeer complexe materie om samen het vakgebied te 

onderzoeken. Daarom is er eigenlijk maar één manier en dat is om de 

maskers af te zetten en te weten dat alles wat er is en wat je hebt geleerd en 

geaccepteerd, een controlesysteem kan zijn. 

 
Je bent dus ook wat je je herinnert. Herinnering speelt een doorslaggevende 

sleutelrol in ons essentiële deel. En ik ben wat anderen van mij zien of weten. 

We denken dat we weten en zien. 

 
De hele Aarde, de hele collectieve beschaving op Aarde, bevindt zich 

inderdaad in zo'n systeem. 

 
De aardse mens is geworden zoals de machten achter de schermen willen 

dat we zijn. 

 
We zitten dus echt in een hele heftige fase. Dus, wie en wat ben ik echt... En 

dat is de meest interessante en essentiële vraag... Zelfs niet wie je bent in dit 

leven hier. Het begint met of je echt bent 
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Leef wat je wilt... Of je het nu durft, of je je niet laat beperken door allerlei 

angstscenario's die je denkt als je je baan opzegt of zin hebt in een nieuwe 

baan... Maar als ik daar blijf, ben ik mijn huis of mijn appartement kwijt, 

want dan kan ik de huur of de hypotheek niet meer betalen... Bingo... Daar is 

hij... Op dit moment moet je onderzoeken wat er precies in je systeem wordt 

getriggerd, op zo'n manier dat je ervan overtuigd bent dat je dit huis gaat 

verliezen. Waar komt dit idee vandaan? Ja, het is logisch dat je het niet kunt 

betalen, dan ben je je huis kwijt... Nou, wie zegt dat? Waar komt deze 

informatie vandaan?... Dit is programmeren van buitenaf. Als je niet aan de 

verwachtingen voldoet, verlies je alles. En om deze gedachten kracht bij te 

zetten, krijgen we dit elke dag via het nieuws, het zogenaamde nieuws... Dat 

krijgen we te zien. Uitzettingen en ga zo maar door... Ik heb er zelf ervaring 

mee. En dat was mijn grootste geschenk. Ik ben wat mijn multidimensionale 

metabewustzijn zich herinnert. Mijn bewustzijn hier, hoe Martijn zich dit 

leven kan herinneren, maar alles wat er voor dit leven is is ook normaal 

toegankelijk! Voor ons allemaal... 

 
Het denken neemt direct het voortouw. Er is een moment van black-out in 

jezelf, elektriciteit in de zin van de stroom van innerlijke kracht vanuit de 

oerbron. Dit zijn allemaal ontvoeringsscenario's. Onze hele persoonlijkheid 

is erop gebaseerd. Want als we de hele tijd in de flow waren geweest, waren 

we nooit meer naar school gegaan. 

 
Als je naar de scholen kijkt, is de kern van de school zo opgebouwd dat het 

je uit je eigen vakgebied haalt en in het veld van iets anders komt. Dan moet 

je je onderwerpen en presteren. Dit is geen kwestie van goed of fout. Het 

schoolsysteem stagneert. Daar gaat het erom dat je moet nadenken. Je bent 

dus heel diep verankerd in het slavernijsysteem. Dit proces, dat deel uitmaakt 

van de persoonlijkheid, ontwikkelt zich en als gevolg daarvan veroudert het 

lichaam in deze matrix. Alles is volledig geprogrammeerd om binnen de 

instructies te functioneren. 
 
 
 

 

Met dank voor de ontelbare uren van velen, 

die te maken hebben met de scripts en de compilatie 

van deze uitstekende teksten 

door Martijn van Staveren. 
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Oorzaak en gevolg 

 

Het  e f f ec t  beweegt  n i e t  omdat  de  mensen  

d i e  in  deze  sc r ip t s  l even  

zijn zo geconditioneerd in hun denken  
 

Dat  ze  n ie t  ander s  kunnen  denken  
 

e n  d u s  a l l e e n  b i n n e n  h e t  w e t g e v i n g s k a d e r  
 

van  het  l abyr in t  van  oorzaak en  gevolg .  
 

Mensen  kunnen  dus  n i e t  ande rs  denken ,  
 

omdat  ze  a l leen  denken zoals  ze  denken en  nu denken,  
 

Dat  ze  n ie t  ander s  kunnen  denken  
 

en  da t  hun  denken  pe r f ec t  denken  i s .  
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Martijn van Staveren 

 
 

Sinds 2014 vertelt Martijn van Staveren over zijn 

ervaringen met buitenaardse werelden en wezens in 

Nederland. Hij is hier op aarde geboren met een 

volledig bewustzijn en staat in contact met wezens 

uit allerlei beschavingen in het universum. Hij is 

een zogenaamde vrijgesprokene, die tot geen 

enkele religie, partij of andere religieuze 

gemeenschap behoort. Martijn vertelt vrijuit over 

zijn talloze ontmoetingen hier en in andere 

werelden. Met zijn nuchtere, confronterende en 

toch zeer liefdevolle manier van doen inspireert hij 

ons om veel dingen vanuit een ander perspectief te 

bekijken. Een perspectief dat inmiddels steeds 

meer wordt bewezen door de wetenschappers van 

de kwantumfysica.  


